
17 ЮНИПЕТЪК 2022 ГОДИНА/32 БРОЙ 116 (8957) 50 ст.

А
К

Ц
Е

Н
Т

ЛЕВИЯТ
ВЕСТНИК

ДЪЖД

София

GBP:
2.28618

EUR:
1.95583

USD:
1.88061

CHF:
1.92845

27
o c

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

5

“Има ново парламентар-
но мнозинство от ГЕРБ,
ДПС, ИТН и “Възраждане”,
което свали председателя на
НС Никола Минчев. Мафия-
та и задкулисието нямат цвят
и партия”, заяви вицепреми-
ерът и лидер на БСП Корне-
лия Нинова от трибуната на
НС.

Според нея мафията и
задкулисието нямат идеоло-
гия, освен една - пари, краж-
би и злоупотреби на гърба
на народа.

“Много пъти сме казвали,

че ГЕРБ и задкулисието на-
правиха корупцията законна,
днес тя стана секретна”, под-
черта Нинова.

“Виждала съм всичко от
задкулисието, изпитвала съм
го на личен гръб и всички от
БСП. Не се продадохме и не
се предадохме тогава и зато-
ва продължаваме в правител-
ството на Кирил Петков”,
поясни тя.

Нинова сподели, че е
била свидетел на много
срамни сцени в НС, но тако-
ва разрушително политичес-

ко озверяване, без грам
мисъл какво ще стане утре,
как ще изкараме есента, как
народът ще преживее зима-
та, не е виждала.

“Разрушавате, но няма
алтернатива. А може би из-
борът е ИТН, ГЕРБ, ДПС и
“Възраждане”?, запита рито-
рично Нинова.

Премиерът Кирил Петков
заедно с кабинета дойдоха в
пленарна зала в подкрепа на
Никола Минчев.

“Може би ви е страх, че
Бойко Рашков ще бъде избран
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Рекордната присъда е в полза на младеж, паднал от три метра
заради необезопасен и неосветен ремонт. Той е получил сериозно и
дълготрайно увреждане.
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ÑÎÔÈß Å ÎÑÚÄÅÍÀ ÍÀ 180 000 ËÂ.

Íîâàòà êîàëèöèÿ â ÍÑ
íÿìà ïðèíöèïè è öåííîñòè
ГЕРБ, ДПС, ИТН и „Възраждане” свалиха
председателя на парламента Никола Минчев
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за шеф на КПКОНПИ, може
би ви е страх, че ще бъдат
изяснени и други неща, кои-
то никой не ги говори?”, по-
пита залата и премиерът Ки-
рил Петков.

“Знам, че много ви пре-
чим, но ще продължим да го
правим, независимо дали сме
на власт или не. Ще останем
тук и ще си отвоюваме държа-
вата обратно с всички сред-
ства на парламентаризма”,
предупреди вицепремиерът
Асен Василев.

ещо привидно немислимо са
случва в българската политика.
ДПС се прегърна с “Възраждане”,
а хората на Слави Трифонов при-
станаха на ГЕРБ. Петте часа, през
които Народното събрание уж де-
батираше освобождаването на
председателя Никола Минчев,
трябваше да ни демонстрират, че
има ново мнозинство. Привидно
немислимата нова коалиция е факт.
Тя си направи генерална репети-
ция вчера за вота на недоверие
другата седмица.

Новата коалиция няма принци-
пи. Тя няма идеология, тя не се
води от нищо друго, освен от же-
ланието за реванш. Този реванш е
необходим на един човек - на Бой-
ко Борисов. Всички останали иг-
рачи просто го обслужват.
“Възраждане” - защото са си въо-
бразили, че яхат вълната, ДПС -
както винаги, защото надушват
момента за техния собствен келе-
пир, “Има такъв народ” - защото
провиждат, че вървят към полити-
ческото небитие.

Така че, само привидно немис-
лима е тази нова коалиция. Десет-
ки пъти вчера в пленарната зала
прозвуча думата “мафия”. Замеря-
ха се с нея от всички страни.

Само че мафия не е само дума.
Тя си има реални пипала и си иска
властта обратно. На нея й трябват
послушни играчи, а сегашното уп-
равление очевидно не е.

Най-маловажен в тази подла
игра е излъганият за пореден път
български избирател.

Ïðåãðúäêàòà
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КОРНЕЛИЯ НИНОВА:

“Когато предлагаш нещо да спре, трябва да предложиш какво да започне. Задкулисието
се връща с “Възраждане”, ДПС, ИТН и ГЕРБ. Ние сме от другата страна”, заяви Корнелия Нинова.
Думите й бяха посрещнати с аплодисменти от премиера и министрите
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Ñîôèÿ å îñúäåíà íà ðåêîðäíî
îáåçùåòåíèå îò 180 000 ëâ.
Присъдата е в полза на младеж, паднал от три метра заради необезопасен ремонт

Столичната община оконча-
телно е осъдена да плати ре-
кордно обезщетение от 180
000 лв. на младеж. Той постра-
да тежко и дълготрайно, след
като преди седем години падна
в триметров ров в района на
НДК, съобщи сайтът “Лекс”.

Върховният касационен съд
не допусна разглеждане на ка-
зуса отново и така влиза в сила
решението на апелативните
съдии. С него пък беше
потвърден актът на първата
инстанция на съдия Мариана
Христова от Софийския град-
ския съд. Общината е осъдена

заради бездействието си при
поддържането на общинските
площи и осигуряването на бе-
зопасно преминаване при ре-
монти.

ДУМА припомня, че инци-
дентът е от пролетта на 2015
г., когато жалбоподателят е бил
на 17 години. Момчето е вървя-
ло с приятел по пътека за пе-
шеходци в трева, утъпкана и
обособена от заграждения за-
ради мащабен ремонт. Преди
да стигне до близкия осветен
булевард, момчето паднало в
триметровия ров и изгубило
съзнание. След като се свес-

тил, ученикът разбрал, че е в
подземния паркинг, обадил се
на родителите си, защото не
можел да стане и изпитвал
силни болки в левия глезен.
При падането лявото му ходи-
ло е поело цялата тежест, кое-
то е довело до изкълчване,
счупване и разкъсвания.

Младежът заведе делото
срещу общината още през 2017
г., като поиска обезщетение от
200 000 лв. за неимуществени
вреди заради липсата на обо-
значение и обезопасяване на
изкопа. Столичната община пък
отричаше бездействие и дори

твърдеше, че е налице съпричи-
няване, защото момчето не е
трябвало да върви в този
участък, а и заради тъмнината
загубило ориентация и не е
усетило естествената вдлъбна-
тина по релефа на парка.

Тези възражения обаче
бяха отхвърлени и от двете
инстанции, тъй като на място-
то е имало обособена пътека,
но не е било осветено и не е
имало указания за опасност от
пропадане в изкопа, както и
заграждения. Съдът прецени,
че не е било възможно момче-
то да предвиди и предотврати

падането при обичайното вни-
мание, което всеки пешеходец
е длъжен да проявява.

По делото беше приета и
съдебномедицинска експерти-
за, която заключи, че въпреки
петте години лечение при мла-
дежа са настъпили трайни де-
генаративни последици от теж-
ката травма, с последваща де-
формация, изкривяване и спа-
дане на свода на ходилото,
болезнена и накуцваща поход-
ка наляво. Заради това, той и
до днес търпи болки в десния
крак и гръбначния стълб всяка
сутрин и при претоварване.

Въпреки сериозните
словесни стълкновения,
народните представите-
ли приеха на първо че-
тене в сряда вечерта
актуализацията на бюд-
жета на НЗОК със 130
гласа “за”, 70 “против”
и 29 “въздържали се”.

“Вашето правител-
ство докара България
до първо място по
смъртност още преди
КОВИД-пандемията,
до най-лошите данни по
всички здравни показа-
тели в Европа, а по от-
ношение на смъртност-
та от КОВИД се озо-

Средната възраст на рабо-
тещите общопрактикуващи ле-
кари във Варненска област е
60 години. Най-възрастният от
тях е на 80 години. 29% от
личните лекари работят извън
община Варна.  В момента по
договор с РЗОК-Варна рабо-
тят 271 специалисти в групова
и индивидуална практика.

През миналата година са за-
крити 8 практики, а са откри-
ти само две. Пенсиониране на
лекаря, болест или смърт са
най-честите причини за това.
Най-голямата пациентска лис-
та е във Варна, наброява 8195
души.

През последните два дни в
РЗОК-Варна са постъпили
между 30 и 40 регистрацион-
ни форми за избор на личен
лекар от украински бежанци.

Междувременно от Българ-
ския лекарски съюз (БЛС) под-

МВР проведе ма-
щабна полицейска
операция в Самоков,
а жандармерията и
барети блокираха
всички входове и из-
ходи на града, за да
правят проверки.
Освен тях в операци-
ята участваха и слу-

Проблем с разпечатване
на формули забави Национал-
ното външно оценяването по
математика в Х клас. Учени-
ците имат право да използват
свитък с формули, предоста-
вени от МОН. В 9,38 ч. обаче
в министерството е постъпил

11 доклада на ученици от русенски училища бяха представени на финалното
събитие по проекта “Саможертвата на българските революционери
в контекста на офицерския бунт от 1887 година” на ОУ “Олимпи Панов”.
Бяха направени и две възстановки на бунта през 1887 г.

Äåïóòàòèòå ïðèåõà
áþäæåòà íà ÍÇÎÊ

Аида ОВАНЕС

повече от 20”, припом-
ни народният предста-
вител и подчерта, че
“хора, които са част от
проблема, не могат да
бъдат част от неговото
решаване”. По думите
му вече не търпят от-
лагане проблемите,
свързани с възнаграж-
денията на медицин-
ските служители, с ле-
карствената политика,
със снабдяването с ле-
карства на малки насе-
лени места и пр. Ми-
хайлов припомни, че
БСП предложи и реше-
ние на проблема с ме-
дицинските кадри -
централизация на спе-
циализацията.

Депутатите не при-
еха предложението на
“Продължаваме промя-
ната” да бъде съкратен
на 5 дни срокът между
първо и второ четене
на бюджета на НЗОК.

вахме на второ място в
света след Перу”, при-
помни на ГЕРБ от пар-
ламентарантата трибу-
на депутатът от БСП
проф. Георги Михай-
лов в отговор на изяв-
ленията на бившите уп-
равляващи, че няма да
подкрепят проектобю-
джета. Михайлов при-
помни и други пробле-
ми в здравеопазването,
наследени от ГЕРБ,
сред които все още
несъществуващата нова
детска болница. “Ката-
строфирали сте спеш-
ната помощ като про-
ект и от предложените
и утвърдените 230 точ-
ки, вие сте завършили
словом и цифром не

Ñðåäíàòà âúçðàñò íà ëè÷íèòå
ëåêàðè âúâ Âàðíà å 60 ãîäèíè

крепиха исканията на служи-
телите в Здравната каса да им
бъдат увеличени заплатите. От
БЛС определят като справед-
ливи исканията на колегите си,
работещи в РЗОК и НЗОК, ко-
ито излязоха на протести пре-
ди дни.

“Оценката за труда им е
оскърбителна и показва непо-
знаване на отговорностите, ко-
ито носят. Заплащането им не
отговаря по никакъв начин на
огромното натоварване, на ко-
ето са подложени”, коменти-
рат от Българския лекарски
съюз. От съсловната организа-
ция смятат, че освен увеличе-
ние на заплатите, е необходи-
мо и реформиране и рациона-
лизиране на щата в районните
здравно-осигурителни каси в
страната, както и оптимизира-
не и улесняване на процесите
на работа на работещите там.

жители от национал-
ната полиция, СДВР,
ОДМВР в София.

Акцията бе про-
вокирана от нападе-
ние над двама поли-
цаи. Те са искали да
проверят кола вечер-
та в сряда, но докато
извършвали дейст-

вия, спрели други два
автомобила и излез-
лите от тях мъже
нападнали унифор-
мените.

Полицията издир-
ваше Трайчо Васи-
лев, по прякор Пиже,
за когото се смята, че
е свързан с нападе-

нието.
Само преди сед-

мица в града беше
пребит лекар. Това
стана в спешния
център в Самоков,
когато петима мъже
нахлуха в болницата,
за да се саморазпра-
вят с медици.

Æàíäàðìåðèÿ áëîêèðà Ñàìîêîâ
ñëåä ïîáîé íàä ïîëèöàè

Ïðîáëåì ñ ôîðìóëè
çàáàâè èçïèòà â Õ êëàñ

сигнал, че при печат на файла
с формулите за X клас, в част
от тях не се визуализират ско-
бите. Файлът е качен отново,
дадено е указание за начален
момент на изпита да се смята
този, в който всички ученици
в съответното училище разпо-

лагат с повторно качените
коректни формули. По-късно
през деня обаче родители
алармираха, че все пак е има-
ло доста училища, в които не
са получени коректните фор-
мули.

На Национално външно
оценяване се явиха вчера и 60
000 седмокласници. За тях бе
изтеглен вариант 1. Изпитът
по математика продължи 150
минути, като те трябваше да
решат 23 задачи.
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“ ЦИТАТ НА ДЕНЯ

Андрей Гюров

Ñ ãëàñóâàíàòà îñòàâêà
íà Íèêîëà Ìèí÷åâ
ìàôèÿòà ùå ñè
ïðåáðîè ãëàñîâåòå

Новото парламентарно
мнозинство, съставено от
ГЕРБ, ДПС, ИТН и “Възраж-
дане”, свали вчера председа-
теля на парламента Никола
Минчев. 125 депутати подкре-
пиха оставката му, 113 бяха
против, а 1 се въздържа. Да
подкрепят Минчев в парла-
мента дойдоха премиерът
Кирил Петков, който отмени
посещението си в Азербайд-
жан, вицепремиерите Асен
Василев, Корнелия Нинова,
Калина Константинова и част
от министрите.

Мотивите за оставката на
Минчев, под които положиха
подписи 120 депутати, бяха,
че той нарушава правилника
за работа на НС. Основният
инициатор за искането бе
ИТН. Те твърдяха, че той се е
опитал да накара техния ми-
нистър Теодора Генчовска да
извърши престъпление по вре-
ме на изслушването й по те-
мата за РС Македония в сря-
да, като умишлено допуснал
заседанието да бъде открито,
за да изнесе тя секретна ин-

“Цял ден в НС се спомена-
ват думите мафия, задкулисие
и борбата с тях. Била съм де-
путат, водили сме ожесточени
битки със задкулисието и Бо-

Евгени Филипов е новият председател
на Младежкото обединение в БСП в Со-
фия. Той беше избран на заседание на Град-
ския съвет на организацията. Филипов е
завършил Първа английска езикова гимна-
зия и е студент последна година по право
в СУ “Св. Климент Охридски”. Бил е млад-
ши специалист към кабинета на зам.-пред-
седателя на НС Кристиан Вигенин. Член е
на БСП от 2017 г.

“Сигурен съм, че Евгени не само ще

рисов цели пет години. Позна-
ваме им всички маниери.
Опитваха да ни купуват, ома-
скаряваха ни. На мен три пъти
ми правиха вътрешен пре-

врат”, заяви вицепремиерът и
министър на икономиката и
индустрията и лидер на БСП
Корнелия Нинова от трибуна-
та на НС. “Опитвате се да про-
вокирате БСП, че стоим във
властта за постове. Припом-
ням ви, че ГЕРБ и Бойко Бори-
сов ми предложиха през 2017
поста председател на НС. То-
гава казах, че БСП не се пре-
дава и продава за постове”,
посочи Нинова. “На личен
гръб съм изпитала всичко от
задкулисието. Не се продадох-
ме и затова продължаваме сега
в правителството на Кирил
Петков”, поясни тя. Такова по-
литическо озверяване, каквото
се случва в НС в последните
дни, не съм виждала въпреки
богатия ми опит, сподели Ни-

нова. “Разрушително, без грам
мисъл какво ще стане утре,
вдругиден, как народът ще из-
кара зимата”, коментира тя.

По думите на Нинова алтер-
нативата са “Възраждане”,
ИТН, ДПС и ГЕРБ. “Виждали
сме в годините всякакви без-
принципни договорки. Но зада-
ващата се на хоризонта коали-
ция няма нито принципна, нито
ценностна стойност. Как се
съчетава желанието на
“Възраждане” за напускане на
НАТО и ЕС с ярко атлантиче-
ски декларираните ценности на
ДПС? Как се съчетава желани-
ето да се събори моделът ГЕРБ
с желанието на една от парти-
ите да остане този модел?”,
запита Нинова. Според нея зад-
кулисието има само една цел -

КОРНЕЛИЯ НИНОВА:

ÃÅÐÁ ñå îïèòâàõà äà íè
êóïÿò, òðè ïúòè ìè
ãîòâèõà ïðåâðàò â ÁÑÏ

пари на гърба на народа. ГЕРБ
записаха корупцията в закони-
те и така я узакониха и я на-
правиха ненаказуема, твърди
Нинова.

“Добре, ще сложите свой
председател. Каните се да сме-
ните правителството и да
хвърлите държавата в хаос,
есента и зимата - в глад. Когато
предлагаш нещо да спре, трябва
да предложиш какво да започне.
А вашето предложение е разши-
рено връщане на задкулисието с
“Възраждане”, ДПС, ИТН и
ГЕРБ. Ние сме от другата стра-
на”, категорична е Нинова.

Думите й бяха аплодирани
бурно както от съпартийците си,
така и от премиера и членове на
правителството, които станаха
на крака.

Вчерашният ден ще се запомни като ден
на излъганите избиратели, заяви Георги Свиленски

Юлия КУЛИНСКА

формация.
Страстите в парламента се

разпалиха от взаимни обвине-
ния за мафия и национални
предатели, които си размени-
ха най-вече представители на
ПП и ИТН. От опозицията
заявиха, че Минчев е добър
професионалист и е ръково-
дил адекватно НС, но призна-
ха индиректно, че оставката
му е репетиция за свалянето
на кабинета.

“Мафията си поиска
държавата. Мафията безцере-
монно иска да удари върха на
парламентарната ни републи-
ка - Народното събрание”,
заяви шефът на ПГ на ПП
Андрей Гюров. Броени дни,
след като пресякохме
престъпните схеми на “Капи-
тан Андреево”, след като
спряхме транзита на парите
от магистралите към чекмед-
жетата, дадохме да се разбе-
ре, че антикорупционната ко-
мисия ще заработи и то наче-
ло с човек, който не трепери
от задкулисието, мафията пра-
ви днешния решителен ход за
дестабилизиране на държава-
та” подчерта Гюров. Колкото
и панически парламентарни
хватки да са пуснати в ход,

едно е ясно - става дума за
пари, уточни той.

Днешният ден влиза в ис-
торията като ден на  излъгани
избиратели, заяви председате-
лят на ПГ “БСП за България”
Георги Свиленски. По думите
му тези, които протестираха
по площадите, никога не са
очаквали, че “Възраждане” ще
се подпишат заедно с ДПС и
ГЕРБ в една подписка за сва-
ляне на председател на НС.
Свиленски призова ИТН да
бъдат честни със своите изби-
ратели, които трябва да  зна-
ят, че когато гласуват за тях,
ще получат ГЕРБ и ДПС. Спо-
ред него Минчев е най-добри-
ят председател на НС. Секре-
тарят на ПГ на левицата Явор
Божанков определи вчераш-
ния ден като похищение сре-
щу нормалността и добави, че
Никола Минчев е бил светъл
лъч надежда. Предателство е
да те изпратят в НС с надежда
да бъде премахнат моделът
ГЕРБ и ти три пъти да из-
чегърташ тази надежда, заяви
Божанков. Говорим за факти-
ческа подмяна на вота, подчер-
та той.

Може би ви е страх, че
Бойко Рашков ще бъде избран

за шеф на КПКОНПИ, може
би ви е страх, че ще бъдат
изяснени и други неща, които
никой не ги говори, заяви пре-
миерът Кирил Петков. “Няма
да се договаряме с ГЕРБ. Няма
да спрем да повтаряме, че
Пеевски е за “Магнитски”.
Знаем за натиска към честни-
те хора в ИТН. След клетвите
ви, че никога не трябва да се
гласуват закони, предлагани

Åâãåíè Ôèëèïîâ å íîâèÿò ëèäåð íà ÌÎ â ÁÑÏ â Ñîôèÿ

от ДПС, как ще гледате хора-
та в очите?”, обърна се Пет-
ков към “Възраждане”. “Знам,
че много ви пречим, но ще
продължим да го правим, не-
зависимо дали сме на власт
или не. Ще останем тук и ще
си отвоюваме държавата об-
ратно с всички средства на
парламентаризма”, предупре-
ди новото мнозинство вице-
премиерът Асен Василев.

ÈÒÍ, ÃÅÐÁ, ÄÏÑ
è „Âúçðàæäàíå” ñâàëèõà
øåôà íà ïàðëàìåíòà

Новото парламентарно мнозинство от ГЕРБ,
ДПС, ИТН и “Възраждане” вече е факт

продължи отличната работа досега на Мла-
дежкото обединение под ръководството на
Габриел Вълков, но и ще я надгради. Ня-
мам никакво съмнение, че ще оправдае бе-
запелационно гласуваното му доверие от
неговите другари. Разбира се, това ще се
случи и с подкрепата на Габриел Вълков -
досегашния председател на МО в БСП в
София и настоящ национален лидер на Мла-
дежкото обединение. Двамата ще бъдат из-
ключително успешен екип, с който ще по-

стигнем отлични резултати”, заяви след
избора председателят на ГС на левицата
Иван Таков.

“Не вярвайте на приказките, че БСП
загива! Партията има бъдеще в лицето на
младите хора. Партията има настояще бла-
годарение на тях. Защото много съм слу-
шал, че бъдещето било на младите в БСП.
Но никога настоящето. Е, за мен настояще-
то е тяхно и съм убеден, че заедно ще по-
стигнем много успехи”, подчерта Таков.



w
w

w
d

u
m

a
b

g
w

w
w

d
u

m
a

b
g

w
w

w
d

u
m

a
b

g
w

w
w

d
u

m
a

b
g

w
w

w
d

u
m

a
b

g

ИКОНОМИКА
2022

ПЕТЪК

17 ЮНИ4

Пътностроителните фирми се надя-
ват с актуализацията на бюджета все
пак да бъдат предвидени близо 2 млрд.
лева за изпълнени от тях дейности по
текущ ремонт и поддръжка на пътища-
та. Те ще изчакат крайния срок 30 юни,
когато по решение на парламента тряб-
ва да стане разплащането и докогато
трябва да бъде приет актуализираният
бюджет. “Ако това не стане, ще заве-
дем искове към държавата за пропусна-
ти ползи, които по оценки са между
150 и 200 млн. лева. Освен това ще
прекратим ремонтите”, обяви  предсе-
дателят на УС на Българската браншо-
ва камара “Пътища” Стефан Чайков.
След като фирмите дефинират точния
размер на щетата, ще подадат сигнал до
прокуратурата срещу участниците в
междуведомствената работна група за
това, че създавайки документ с невярно
съдържание, са причинили щета на
бюджета в особено големи размери.

Чайков посочи, че въпросните 2

Ïúòíèòå ôèðìè âñå îùå ñå
íàäÿâàò íà ïàðè îò áþäæåòà
Заканват се да протестират и да съдят държавата за пропуснати ползи

млрд. лева са съответно 520 млн. лева
за доплащане на извършени дейности
от 2020 г. включително, 1,2 млрд.
лева по започнати ремонтни дейнос-
ти, които трябва да бъдат довърше-
ни, и над 180 млн. лева по договори-
те с “Автомагистрали” за ново стро-
ителство за предоставени материали
и механизация.

Все още се надяваме, че народните
представители ще проявят мъдрост и
загриженост за живота и здравето на
гражданите, каза Чайков и посочи, че
тези средства ги има в разписания
бюджет на държавата. В бюджета на
Пътната агенция има капиталови раз-
ходи за 1,1 млрд. лева, а изпълнението
е 32 млн. лева, каза Чайков. Според
него спирането на плащанията ще из-
ложи на риск и банките, които сега
дават кредити на пътните фирми, за да
могат да работят.

Ден по-рано финансовият министър
Асен Василев съобщи, че работната

група на министерствата на финансите
и на регионалното развитие при про-
верка на договорите на Агенция “Пътна
инфраструктура” за текущи ремонти на
пътищата за периода 2018-2021 г. е
установила прикрито строителство за
2,6 милиарда лева, възложено без об-
ществени поръчки, без одобрени инве-
стиционни проекти, без надзор, актове,
протоколи и гаранция. От своя страна
регионалният министър в оставка Гроз-
дан Караджов каза, че многократно е

заявявал, че по договорите за текущ
ремонт и поддръжка са извършвани
основни ремонти и те са незаконни, но
досега не е било известно колко точно
са тези основни ремонти. Комисията е
установила, че 79 на сто от възложени-
те задания за текущ ремонт и поддръжка
за 2,46 млрд. лв. от общо 3,106 млрд.
лв. реално са изпълнени като основен
ремонт, допълни Караджов. Вчера той
призова фирмите да не спират ремон-
тите на пътища.

Надявам се, каквото и да се
случи с този парламент, той да
успее да приеме поне закони-
те, които в момента са на дне-
вен ред. Това каза пред “Нова
нюз” омбудсманът Диана Ко-
вачева. “Радвам се, че поне на
първо четене бе приет. И този
парламент смятам, че каквото
и да се случи с него, би след-

Земеделските производители получават по-
голямо от очакваното подпомагане, след като
ставките по схемата бяха увеличени. В отго-
вор на поетите ангажименти от министъра на
земеделието Иван Иванов и екипа на Минис-
терството на земеделието за подпомагане на
земеделските производители заради последст-
вията от пандемията от КОВИД-19, Държавен
фонд “Земеделие” (ДФЗ) изплати 141 248
477,49 лв. по КОВИД-помощта.

След като екипът на агроведомството

ДИАНА КОВАЧЕВА:

Äàíî ïàðëàìåíòúò ïðèåìå çàêîíà
çà êîëåêòîðñêèòå ôèðìè

вало този закон поне да го
приеме, за да може да има за-
щита по отношение на гражда-
ните от колекторските фирми.
Защото в момента хората гу-
бят своите доходи, инфлация-
та расте. В същото време
дълговете им не намаляват и
колекторските фирми ги при-
тесняват. А хората няма откъ-

де да вземат тези пари”, комен-
тира омбудсманът.

Ковачева е категорична, че
жалбите до омбудсмана са
адекватни на ситуацията, в
която се намираме. “Онова,
което вълнува хората, са це-
ните на тока, парното, водата,
качеството, пенсиите, ниски-
те доходи,” каза Ковачева.

Çåìåäåëöèòå ïîëó÷èõà
141,2 ìëí. ëâ. ÊÎÂÈÄ-ïîìîùè

успя да състави и защити по-висок бюджет
на министерството за 2022 г., стана възмож-
но изплащането и на държавна помощ за
щетите, нанесени от КОВИД-19, като сумата
е по-висока от подпомагането по същата
мярка през 2021 г.

Подпомагане за 2022 г. получиха 26 473
земеделски стопани от 26 746 допустими за
подпомагане. Останалите производители ще
получат подпомагане след извършване на ад-
министративни проверки.

В България в момента
вносът на плодове и зеленчуци
е около 70 процента. Това каза
председателят на Селскосто-
панската академия проф. Мар-
тин Банов на пресконференция
на тема “Състояние, проблеми
и перспективи пред селското
стопанство през призмата на
поземлените отношения”, орга-
низирана от БСК. Той се надя-
ва, че ще може тази тенденция
да бъде обърната.

По думите на заместник-
министър Стефан Бурджев по
отношение на законодателната

70% îò ïëîäîâåòå è
çåëåí÷óöèòå ñà âíîñíè

дейност основите в различни
поземлени отношения още в
средата на 90-те години не са
поставени по най-добрия начин
и в момента има сериозни за-
труднения и изкривявания.
“Имахме да довършим основни
неща по Стратегическия план,
с който закъснявахме и който в
момента наваксахме”, добави
зам.-министърът. Според него
тежката икономическа и воен-
на криза, както и политически-
те събития в последно време за-
трудняват работата в тази по-
сока.

Макроикономически-
те показатели на държа-
вата показват, че актуали-
зацията на бюджета няма
да наруши финансовата
стабилност. Това се раз-
бра от думите на депута-
та от “БСП за България”
проф. Румен Гечев в пар-
ламента, където вчера
късно следобяд започна
обсъждането на първо

ПРОФ. РУМЕН ГЕЧЕВ:

Ïðîìåíèòå â áþäæåòà íÿìà äà íàðóøàò ôèíàíñîâàòà ñòàáèëíîñò
четене на актуализацията
на държавния бюджет.
“Няма проблем с държав-
ния дълг, няма проблем с
бюджетния дефицит, няма
проблем с фискалната
политика, макар че може
да бъде по-добре фокуси-
рана, защото бизнеси и
хиляди хиляди семейства
очакват рамото на
българската държава”,

обяви той.
Дискусия предизвика

намерението на правител-
ството да тегли нов дълг.
Гечев обяви, че не може
да каже дали лихвите ще
бъдат с 1% или 2% по-
високи, но няма съмне-
ние, че ще бъдат по-висо-
ки, а търсенето на креди-
ти ще нарасне. “Без да
поемам особени рискове

ще ви кажа, че лихвата
след няколко месеца ще
бъде по-висока. На този
етап рискът от тегленето
на нов дълг изглежда
обоснован и би спестил
на бюджета няколко ми-
лиона”, посочи той.

Преди това финансо-
вият министър Асен Ва-
силев представи пред де-
путатите основните ак-

центи в актуализацията на
бюджета, свързани с ан-
тикризисните мерки. Той
обясни, че от една страна
промените целят да се
подпомогнат доходите на
хората и фирмите, от
друга мерките са свърза-
ни с намаляване на
данъчни и акцизни став-
ки. Той изброи намалява-
нето на ДДС на хляба,

компенсацията от 25 сто-
тинки за всеки литър бен-
зин, пропан бутан, метан
и дизел за гражданите.
Василев каза, че има уве-
личени средства за подпо-
магане на селскостопан-
ските производители с цел
да се намали увеличение-
то на цените при по-ви-
соките разходи, които те
имат.
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2770 „.¡‡ÌÒÍÓ 1 N.Vaptsarov Sqr.
ÔÎ. ìÕËÍÓÎ‡ ¬‡Ôˆ‡Ó‚î π 1 2770 Bansko
ÚÂÎ.: 0749/88611, Ù‡ÍÒ: 0749/88633 phone: 0749/88611, fax: 0749/88633
obabansko@bansko.bg, www.bansko.bg obabansko@bansko.bg, www.bansko.bg
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–‡Á¯Ëˇ‚‡ÌÂ Ì‡ √Ó·Ë˘ÌËˇ Ô‡Í ‚ „. ƒÓ·ËÌË˘Â Ë Ó‰Ó·ÂÌ œ”œ-œ– Ë œ« Á‡ „Ó·Ë˘ÂÌ Ô‡Í,
Œ·˘ËÌ‡ ¡‡ÌÒÍÓ ÓÚÍË‚‡ ÔÓˆÂ‰Û‡ Á‡ ÔËÌÛ‰ËÚÂÎÌÓ ÓÚ˜ÛÊ‰‡‚‡ÌÂ Ì‡ ÒÎÂ‰ÌËÚÂ ËÏÓÚË:

Õ‡ÒÚÓˇ˘ÂÚÓ Ó·ˇ‚ÎÂÌËÂ Â ‚‡ÎË‰ÌÓ Á‡ ÒÓÍ ÓÚ 1 ÏÂÒÂˆ ÓÚ ‰‡Ú‡Ú‡ Ì‡ ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌÂÚÓ ÏÛ. ¬
ÒÓÍ‡ Ì‡ Ó·ˇ‚ÎÂÌËÂÚÓ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌËˆËÚÂ Ì‡ ÔÓÒÓ˜ÂÌËÚÂ ËÏÓÚË ÒÎÂ‰‚‡ ‰‡ ÔÂ‰ÒÚ‡‚ˇÚ ÎÂ„ËÚËÏÌË
‰ÓÍÛÏÂÌÚË Á‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ ‚ ÓÚ‰ÂÎ ìŒ·˘ËÌÒÍ‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ, ÁÂÏÂ‰ÂÎËÂ Ë „ÓËî.

¬ ÔÓÚË‚ÂÌ ÒÎÛ˜‡È ÒÛÏ‡Ú‡ Á‡ Ó·Â˘ÂÚÂÌËˇ ˘Â ·˙‰Â ÔÂ‚Â‰ÂÌ‡ ÔÓ ÒÏÂÚÍ‡ Ì‡ Ó·˘ËÌ‡Ú‡,
Ò˙„Î‡ÒÌÓ ˜Î.29 ‡Î.2 ÓÚ «Œ—.

»‰ÂÌÚËÙËÍ‡ÚÓ ËÏÓÚË œÎÓ˘ –‡ÁÏÂ
ÔÓ    Ë  – Ì‡ Ì‡ Ì‡
„. ƒÓ·ËÌË˘Â, ËÏÓÚ‡ —Ó·ÒÚ‚ÂÌËˆË Ó·ÂÁ˘ÂÚÂÌËÂ
Ó‰Ó·ÂÌË Ò˙Ò «‡ÔÓ‚Â‰
–ƒ-18-92/15.12.2007 „.
Ì‡ ËÁÔ. ‰. Ì‡ ¿ 

œÓÁÂÏÎÂÌ ËÏÓÚ 917.00 1. ÃËı‡ËÎ ¡Î‡„ÓÂ‚ ÃËÎÂ‚, ÔËÚÂÊ‡‚‡˘ 1/5 Ë‰.˜. ÓÚ Ô‡‚ÓÚÓ 14 700 Î‚.
Ò Ë‰ÂÌÚËÙËÍ‡ÚÓ Í‚.Ï Ì‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ, Ò˙„Î‡ÒÌÓ ÕÓÚ‡Ë‡ÎÂÌ ‡ÍÚ π 27, ÚÓÏ 24, (˜ÂÚËËÌ‡‰ÂÒÂÚ
21498.350.608 Â„.π 5525, ‰ÂÎÓ 5088 ÓÚ 21.08.2007 „. ıËÎˇ‰Ë Ë

2. Õ-ˆË Ì‡ ƒËÏËÚ˙ »‚‡ÌÓ‚ ’‡‰ÊËÂ‚, ÔËÚÂÊ‡‚‡˘ 4/5 Ë‰.˜. ÒÂ‰ÂÏÒÚÓÚËÌ
ÓÚ Ô‡‚ÓÚÓ Ì‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ, Ò˙„Î‡ÒÌÓ –Â¯ÂÌËÂ Ì‡ œ  ÔÓ ÎÂ‚‡)
˜Î.14, ‡Î.1, Ú.1 ÓÚ «—œ«« (˜Î.18Ê, ‡Î.1 ÓÚ œœ«—œ««) Á‡
 ‚˙ÁÒÚ‡ÌÓ‚ˇ‚‡ÌÂ Ì‡ Ô‡‚Ó Ì‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ ‚ ÒÚ‡Ë Â‡ÎÌË
„‡ÌËˆË π 70, ÚÓÏ 21, Â„.π 4780, ‰ÂÎÓ π 4416 ÓÚ
17.07.2007 „., ‚ÔËÒ‡Ì ‚ —ÎÛÊ·‡ ‚ÔËÒ‚‡ÌËˇ –‡ÁÎÓ„.

œÓÁÂÏÎÂÌ ËÏÓÚ 867.00 1. ÃËı‡ËÎ ¡Î‡„ÓÂ‚ ÃËÎÂ‚, ÔËÚÂÊ‡‚‡˘ 1/5 Ë‰.˜. ÓÚ Ô‡‚ÓÚÓ 6 960 Î‚.
Ò Ë‰ÂÌÚËÙËÍ‡ÚÓ Í‚.Ï Ì‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ, Ò˙„Î‡ÒÌÓ ÕÓÚ‡Ë‡ÎÂÌ ‡ÍÚ π 27, ÚÓÏ 24, (¯ÂÒÚ ıËÎˇ‰Ë
21498.139.21 Â„.π 5525, ‰ÂÎÓ 5088 ÓÚ 21.08.2007 „. ‰Â‚ÂÚÒÚÓÚËÌ Ë

2. Õ-ˆË Ì‡ ƒËÏËÚ˙ »‚‡ÌÓ‚ ’‡‰ÊËÂ‚, ÔËÚÂÊ‡‚‡˘ 4/5 Ë‰.˜.  Ë ̄ ÂÒÚ‰ÂÒÂÚ
ÓÚ Ô‡‚ÓÚÓ Ì‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ, Ò˙„Î‡ÒÌÓ –Â¯ÂÌËÂ Ì‡ œ  ÔÓ ÎÂ‚‡)
˜Î.14, ‡Î.1, Ú.1 ÓÚ «—œ«« (˜Î.18Ê, ‡Î.1 ÓÚ œœ«—œ««) Á‡
 ‚˙ÁÒÚ‡ÌÓ‚ˇ‚‡ÌÂ Ì‡ Ô‡‚Ó Ì‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ ‚ ÒÚ‡Ë Â‡ÎÌË
„‡ÌËˆË π 70, ÚÓÏ 21, Â„.π 4780, ‰ÂÎÓ π 4416 ÓÚ
17.07.2007 „., ‚ÔËÒ‡Ì ‚ —ÎÛÊ·‡ ‚ÔËÒ‚‡ÌËˇ –‡ÁÎÓ„.

Мадрид смята за “не-
приемливи” квалификаци-
ите, които официалната
информационна агенция на
Алжир е употребила спря-
мо външния министър
Хосе Мануел Албарес, и
настоява за “нормализира-
не” на дипломатическите
отношения между двете
страни “възможно най-
скоро”.

В публикация на меди-
ята Албарес е наречен
“псевдо дипломат” и “под-
палвач”. След като афри-
канската държава обяви, че
преустановява външно-
търговските отношения с
Испания, той замина по
спешност в Брюксел да
потърси подкрепата на ЕК
срещу заплахата от спира-
не на доставките на газ за
Иберийския полуостров.
Според Урсула фон дер
Лайен Русия е повлияла за
решението след посещени-
ето на Лавров.

Последва реакция от
алжирското правителство.
Оттам заявиха, че не са
имали намерение да пре-
кратяват търговските си
отношения с Мадрид, а са
прекратили само Догово-
ра за приятелство заради
подкрепата на кабинета на
Педро Санчес за марокан-
ския план за автономия на
Западна Сахара, но гаран-
тират доставките на газ.

Íàïðåæåíèå
ìåæäó
Èñïàíèÿ
è Àëæèð

Френският президент Ема-
нюел Макрон, германският
канцлер Олаф Шолц и италиан-
ският премиер Марио Драги
пристигнаха заедно в Киев, за
да се срещнат с президента на
Украйна Володимир Зеленски,
предадоха световните агенции.
Към тях се присъедини и
румънският държавен глава
Клаус Йоханис, който пътува
отделно по друг маршрут.

Визитата стана ден преди ЕК
да направи препоръка за статута
на Украйна като кандидат за
членство в ЕС.

Пред германския вестник
“Билд” Шолц заяви, че целта им
била да покажат не само соли-
дарност, но и да уверят, че по-
мощта - финансова, хуманитар-
на, както и доставянето на оръ-
жия, ще продължи.

Макрон, Шолц, Драги и Йо-
ханис посетиха Ирпин. Лидери-
те гледаха видеозапис, заснет
преди три месеца, в разгара на
сраженията.

Говорителят на Кремъл Дми-
трий Песков изрази надежда, че
целта на визитата няма да е само
да се договорят доставките на
още оръжия за Украйна, защото
по думите му това е безсмислено
и вреди повече на страната.

До края на юни САЩ ще
пратят на Украйна реактив-
ни системи за залпов огън
HIMARS, съобщи председате-
лят на Комитета на началник-

Åâðîïåéñêè ëèäåðè íà
ïðåãîâîðè ñúñ Çåëåíñêè
САЩ и съюзниците им изпращат тежко въоръжение

щабовете на САЩ генерал
Марк Мили след заседанието на
контактната група “Рамщайн-3”.

Международната общност е
предоставила на Украйна 97 000
противотанкови системи, “това
е повече от броя танкове в це-
лия свят”, каза Мили. И допълни,
че 420 украински военни са обу-
чени да управляват гаубици

М777, 300 - самоходни гаубици
М109, 129 - бронетранспортьо-
ри М113, 100 - дронове, а 60 -
да управляват HIMARS.

Междувременно канадската
министърка на отбраната Анита
Ананд обеща да бъдат доставе-
ни на Украйна 10 сменяеми цеви
за гаубици М-777 като нова во-
енна помощ на стойност 9 млн.

канадски долара (6,9 млн. щат-
ски долара).  Двама американци,
доброволци в Украйна, са в не-
известност от няколко дни и
“може би са в руски плен”, каза-
ха техни близки и членове на
Конгреса на САЩ. Говорителят
на Белия дом Джон Кърби при-
зова гражданите на страната да
не заминават да се бият.

В Италия отпадна носенето на пред-
пазни маски на закрито - кина, театри,
спортни събития и самолети. За обще-
ствения транспорт, болниците и домо-
вете за възрастни задължението остава
до края на септември.

Италианското дружество по еколо-
гична медицина “Сима” oтчита, че от
началото на пандемията в страната са
били употребени 46 милиарда предпаз-
ни маски, 2 милиарда от които в учили-
щата, 16 милиарда в трудовата среда и

Ìàñêèòå îñòàâàò ÷àñòè÷íî â Èòàëèÿ
28 милиарда във всекидневието.

В световен мащаб месечно са били
ползвани около 129 милиарда маски или
3 милиона на минута.

Междувременно в Гърция Съветът
по контрол на пандемията препоръчва
връщане на някои мерки, като маска на
закрито и задължителна дистанция.
Причината е ръст на КОВИД-случаи-
те, които надминаха 9000 на ден. Най-
много са те на островите Миконос,
Санторини и Родос.

СНИМКИ БТА

Пътищата около еквадорската столица Кито са блокирани
почти седмица. Протестиращите настояват президентът
Гийермо Ласо да замрази цените на бензина, да обяви
мораториум върху дълговете на дребните фермери и да
ограничи разрастването на петролната и минната индустрия
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Капка внимание

Родители, къде сте?!
Разбираме, че сте заети.
Някои от вас се опит-
ват да градят кариера,
други просто правят
всичко възможно да из-
карат достатъчно пари,
за да покрият нуждите

на семействата си. А
децата? Сещате ли се за
тях? Кога за последно
ги попитахте как са?
Кога беше последният
път, когато им казахте,
че ги обичате и цените?

Зачестяват случаите
на малолетни, които
прибягват до какви ли
не безумия, за да при-
влекат вниманието на
семейството си. Най-че-
сти свидетели стават
учителите.

В столично училище
дете от втори клас, на
което му омръзнало да
бъде пренебрегвано, ре-
шило да се снима голо и
да разпрати фотосите
до съучениците си. Не е

нужно да споменаваме
какво би могло да се
случи, ако те попаднат
в ръцете на извратени
хора...

В частна гимназия
момче в десети клас пе-
риодично си причинява-
ло физическа болка (чу-
пене на ръка, забиване
на нож в дланта - да
види “колко дълбоко ще
влезе”, и др.), за да го
попитат вкъщи “Добре
ли си?”.

Най-трогателният
случай е с единайсето-
класник. В продължение
на три години той
завършва с последно
предупреждение за пре-
местване в друго учили-

СВЕТОВЕН ДЕН ЗА БОРБА СЪС СУШАТА И
НАСТЪПВАНЕТО НА ПУСТИНИТЕ. Отбелязва се
от 1995 г. с резолюция
на Общото събрание на
ООН, приета на 30 яну-
ари 1995 г. Целта е да
се напомни на хората,
че планетата ни се
превръща в пустиня. На
тази дата през 1994 г.
в Париж е приета Международната конвенция на
ООН за борба срещу настъплението на пустините,
влязла в сила на 26 декември 1996 г.

1882 - РАЖДА СЕ ИГОР СТРАВИНСКИ, РУСКИ
КОМПОЗИТОР (УМИРА 1971 Г.). Работил през по-
голямата част от живо-
та си във Франция и
САЩ. Определян е като
един от най-значимите
композитори на ХХ в., а
понякога и като една от
най-влиятелните личности на столетието. Полу-
чава международна известност с три балета, на-
писани по поръчка на импресариото Сергей Дяги-
лев за неговата балетна трупа - “Жар-птица”,
“Петрушка” и “Пролетно тайнство”.

1885 - В НЮ ЙОРК Е ДОКАРАНА СТАТУЯТА НА
СВОБОДАТА. Тя е подарък от
Франция за Америка в знак на
приятелството между двете на-
ции и бележи 100-годишнината
от независимостта на САЩ.
Проектирана е от Фредерик
Огюст Бартолди и е открита на
28 октомври 1886 г. Густав Ай-
фел, конструкторът на Айфело-
вата кула, проектира вътрешна-
та носеща конструкция. Статуята е обявена за
национален паметник през 1924 г. Влиза в Списъка
на световното културно и природно наследство на
ЮНЕСКО през 1984 г.

1897 - РАЖДА СЕ ТРАЙЧО КОСТОВ, ПОЛИТИК
И ДЪРЖАВНИК (УМИРА 1949 Г.). Бил е подпредсе-
дател на МС и министър на еле-
ктрификацията, водите и при-
родните богатства (31 март
1946 - 23 ноември 1946); подпред-
седател на МС (11 ноември 1947
- 31 март 1949); председател на
правителствената комисия за
стопански и финансови въпроси
(1947-1949). През 1949 г. е обви-
нен в антидържавна и антипар-
тийна дейност. На 14 декември
1949 г. е осъден на смърт, на 17 декември присъда-
та е изпълнена. Реабилитиран е след Априлския
пленум (1956) и през 1989 г.

1994 - В САЩ Е ОТКРИТО СВЕТОВНОТО
ПЪРВЕНСТВО ПО ФУТБОЛ. Международният
турнир завършва с най-
доброто досега класи-
ране на националния
ни отбор на подобен
форум. Футболистите,
водени от треньора
Димитър Пенев, ста-
ват четвърти в света.
Шампион е Бразилия, която побеждава на финала
Италия след изпълнение на дузпи. Трети са шведи-
те. Христо Стоичков е обявен за голмайстор на
турнира с шест попадения. С толкова е и Олег
Саленко (Русия). Най-добър играч на първенството
става Ромарио от Бразилия.

2002 - УМИРА ДОБРИ ДЖУРОВ, АРМЕЙСКИ
ГЕНЕРАЛ И ПОЛИТИК (Р. 1916 Г.). Участник в
съпротивителното движение по
време на Втората световна война.
Партизанин и командир на Парти-
занска бригада “Чавдар”. Политик,
член на Политбюро на ЦК на БКП.
Министър на народната отбрана,
народен представител в пет пар-
ламента. Автор на мемоарната
книга “Мургаш”.

За какво ви плащат?

Тонове череши ще
останат тази година по
дърветата, оплакват се
производители от област
Кюстендил. Причината -
липса на достатъчно
преработвателни пред-
приятия, ниските изкуп-
ни цени, поскъпването
на препаратите за обра-
ботка на масивите, лип-
сата на изкупвачи и ви-

соката цена, която иска-
ли берачите.

Преди унищожаване-
то на преработвателни-
те предприятия на тери-
торията на областта е
имало 7-8, които са по-
емали цялата продукция
и нищо не се е хвърля-
ло. Сега, оказва се, при
много по-ниско произ-
водство не може най-
хубавите български че-
реши да бъдат оползо-
творени. В региона по-
настоящем годишно се
произвеждали между
5000 и 8000 тона. През
миналата година също
имаше проблеми, основ-
но заради пандемията. И
тогава износът беше
много нисък, а вътреш-
ният пазар не успя да
поеме голяма част от
продукцията, жалват се

овощарите.
Всяка година земе-

делски производители
са притискани с ниски
изкупни цени, чрез кои-
то не могат да покрият
дори вложеното в про-
изводството на череши,
домати, рози, тютюн и
т.н. Но държавата на
практика е с вързани
ръце, защото нали ико-
номиката ни е пазарна
и свободна. И се оказва
доста трудна задача да
бъдат санкционирани
прекупвачи и търговци,
заради това че печелят
на гърба на земеделци-
те и на потребителите.

До неотдавна дори
думата спекула беше за-
бравена, мръсна дума,
абсолютно изключена,
изтрита от законите в
страната. Което бе на-

правено по времето на
Иван Костов, когато бе
премахнат Законът за
спекулата.

В последно време
министърът на иконо-
миката Корнелия Нино-
ва с подопечните й ко-
мисии - за защита на по-
требители и по борсите
и тържищата, подгони
спекулантите. И се оказ-
ва, че ефект има.

Въпросът обаче е
какво прави основният
орган - Комисията за
защита на конкуренция-
та (КЗК). Която години
наред не можа да уста-
нови има ли нарушение
при цените на горивата.
Хеле пък да се занимава
с такава “ниска топка”
като кюстендилските
череши. За какво взима-
те огромни заплати?

Мая ЙОВАНОВСКА

ще. На поредния педа-
гогически съвет била из-
викана майка му. Кога-
то директорът го попи-
тал дали ще промени по-
ведението си най-на-
края, момчето я поглед-
нало и пред всички учи-
тели казало: “Обещавам
да се променя, ако ти,
мамо, започнеш да се
интересуваш от мен!”.

Не парите и дрехите
са най-важното.

Децата, независимо
от възрастта си, искат
предимно капка внима-
ние. Тя е най-скъпото и
същевременно най-без-
платното нещо! Но явно
понякога струва много
на някои родители...

КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

Таня ГЛУХЧЕВА



ПЕТЪК

17 ЮНИ

2022

7

Чрез изкуството, културата и образованието по елегантен
и мирен път може би ще се стигне до промяна на манталитета
на обществото, казва известният музикант и вокален педагог На стр. 8

ЕТИЕН ЛЕВИ е роден

на 3 юли 1957 г. в София.

Завършва Националното

музикално училище с пиано

и Българската държавна

консерватория с естрадно

пеене и пиано. Магистрату-

рата му е призната и в Тел

Авив - Израел. От 1983 г.

е солист на вокална група

“Трик”. Преподава пеене

в НМА, СУ “Св. Климент

Охридски”, НБУ. Получава

хабилитационно звание

“доцент” (2006). Бил

е завеждащ културата

на еврейската общност в

България, член на Обществе-

ния съвет за култура и

традиция и етноинтеграция

към Министерството на

културата, участник и

вокален педагог в популярни

тв формати.

Интервю на
Вилиана СЕМЕРДЖИЕВА

ЕТИЕН ЛЕВИ:

 Г-н Леви, след приключва-
нето на “Капките”, успяхте ли
да си вземете малко почивка или
подхванахте други проекти?

- Както народната поговорка
е казала, че шило в торба не стои,
така е и при мен. Завършиха
“Капките” на 16 май и си мислех,
че след тежкото съчетание на
работа между шоуто и препода-
ването в Нов български универ-
ситет, ще мога да имам заслужен
отдих, но се оказа, че не е така.
Семестърът е към края си и тряб-
ва на всяка цена да отдам своите
сили за успешното завършване на
моите студенти. Подготвяме и с
колегата Александър Байчев, с
когото водим един голям клас,
концерт, който сме замислили да
се случи на 24 юни. След това ме
очакват няколко конкурса, на ко-
ито съм поканен да бъда предсе-
дател на жури. Почивка няма,
както обичам да казвам - луд умо-
ра няма, само се поти.

 Но във Вашия случай има и
резултати...

- Правим го за Нейно величе-
ство публиката, за хората, които
имат почитание към популярната
музика в който и да е стил.
Длъжни сме да направим така, че
до хората да достигне това, което
е моето верую: Изкуството не
само забавлява, то има и възпита-
телна задача и нашата цел е да
възпитаваме публиката във висо-
ки критерии.
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 Според някои подобно
разбиране е отживелица и
иронично наричат всеки,
който го изповядва, “олд
скул”...

- Любим български израз -
“олд скул”! Естествено, че му-
зиката има възпитателни
функции! Като започнем от
народната музика, през класи-
ката, стигаме до поп, рок и
джаз музиката с всичките им
стилове. Не можем да премах-
нем нещо, което е във време-
то. Как ще казваме, че това
било “олд скул” или “соц”, или
“естрада”. Като чуя тези изра-
зи, просто ме втриса. Млади-
те изпълнители у нас са под-
кокоросвани и подтиквани от
едни интриганти, които не
знам по какви причини са влез-
ли в шоубизнеса, да мислят, че
историята започва от тях. Ис-
торията е започнала и много
преди нас. Да споменем дори
само името Аспарух Лешни-
ков - музикант със световна
известност. Моят баща е един
от пионерите, създател на
първия квартет в България
през 1946 г. - “Лесли”, и мно-
го неща ми е разказвал за пре-
красни интелектуалци, певци,
инструменталисти. И не се
казва “олд скул”, а се казва
“стария поп”, който наричаха
естрада - дума, дошла от
Съветския съюз, която озна-
чава мястото, където човек
показва своето изкуство, а не
самата музика. Възрастта
няма нищо общо с духа на

Група СУПЕРТРИК - Руми Георгиева,
Етиен Леви и Деля Харалампиева

СНИМКА АРХИВ: АГЕНЦИЯ ОСКАР, ФОТОГРАФ: ANETFOTO

СНИМКА ЛИЧЕН АРХИВ

един човек и творец. Може да
съм на 65 години, но съм
създал няколко песни, които
се харесват от много млади
хора. Никога не съм карал
моите студенти да пеят като
мен или да кажа: Онова време
беше истинско и ще пеете
така. Давам свобода на всеки
да покаже своята индивидуал-
ност.

 Вече десет сезона сте
ментор в това интересно и
забавно и за публиката, и за
участниците шоу за имита-
ции. Отстрани изглежда, че
много лесно Ви се отдава да
тренирате участниците.

- Бил съм музикален педа-
гог на “Мюзик айдъл”, на
“Х фактор” - от създаването
му, и най-много - вече десет
сезона, на “Като две капки
вода”. Много си обичам пре-
подавателската работа. Мои-
те студенти и хората, с които
съм работил в “Като две кап-
ки вода”, много ме ценят, за-
щото не съм т.нар. (шеговито)
типичен даскал. Приемат ме
като техен колега, който дълги
години е на сцената, има цен-
за и опита, за да бъде вокален
педагог. Във всички формати
съм работил с много любов и
сърце. Но любимият ми е
“Като две капки вода”, защо-
то там се срещам с много мои
популярни колеги артисти и
певци. Оказа се, че в България
има доста актьори и актриси
с изключително големи певче-
ски данни, които по нищо не
отстъпват на певците. Както
и певци, които притежават из-

ключителен актьорски дар. В
днешно време това е типични-
ят мюзикълен тип изпълнител
- актьор, певец, танцьор, уме-
ещ да се движи по сцената, да
контактува с публиката, човек
с харизма.

Преди много години с во-
кална група “Трик”, нашият
създател - г-н Стефан Широ-
ков, мир и светлина на душата
му, беше поставил пред нас
условие: да бъдем певци, му-
зиканти, танцьори и артисти -
всичко това, обединено в едно,
за да наложим успешно един
обикновен психологически за-
кон: Колкото повече сетива
са заети, толкова възприятие-
то е по-пълно. Хората слушат
не само с ушите си, но и с
очите, и възприемат картина-
та на сцената. Това изключи-
телно много ми допада и в
“Като две капки вода”. Тук е
мястото отново да благодаря
на Маги Халваджиян, на г-жа
Ирена Дешева, на Дони, на
целия екип за честта, която ми
е оказана за десети пореден
път да бъда част от това вели-
колепие.

 Един актьор, певец, кой-
то дълги години се изявява
пред публика, е популярен и
обичан заради своята ярка
индивидуалност.

- А в този формат изпълни-
телят трябва да пренебрегне
своята ярка индивидуалност и
да влезе в съвърешено различ-
на певческа кожа. Винаги на-
мираме начин, като техника,
да достигнем до истината -
съчетанието на пеене, актьор-
ска задача, танц, с великолеп-
ните ни гримьори, със сценич-
ните облекла на Кремена Хал-
ваджиян... Хората казват:
Това беше предаването, кое-
то ни извади от унеса, от
мисълта за страховитите
неща, които се случваха око-
ло нас като пандемия, война,
три часа, които чакахме с
нетърпение. И аз им благода-
ря - това е изключително при-
знание и комплимент за це-
лия екип начело с Маги като
продуцент. Защото има хора,
които си мислят: Правят се
на клоуни, вият като койоти,
много голямата работа...

Определени кръгове в об-
ществото от години имат ле-
ковато, иронично, безпардон-
но, агресивно отношение към
хората на изкуството. Но
именно чрез изкуството, кул-
турата и образованието по
елегантен и мирен път може
би ще се стигне до промяна
на манталитета на общество-
то.

 Споделихте, че под-
готвяте голямо събитие по
повод 40 години от създава-
нето на група “Трик”.

- Имаме сериозно намере-
ние и амбиция да реализира-
ме един голям проект. Но...
винаги се стига до “но”. Ни-
кой от нас не разполага със
значими собствени средства,
за да организира голям кон-
церт, който след това да бъде
изпълнен като турне из Бълга-
рия. Затова трябва да се
търсят спонсори. Няма коле-
га, който е организирал кон-
церт, да не ми е казал, че все-

ки концерт е едно умиране.
Защото това е в известна сте-
пен нещо като просия - човек
чука на различни врати, ня-
кои му се затварят под носа,
други леко се открехват, мал-
цина ги отварят широко и
казват: Заповядайте! Смятам,
че това не трябва да се върши
от самите изпълнители, те
трябва да се занимават с под-
готовка на програмата си, за
да я представят в най-добър
вид пред Нейно величество
публиката. Когато бях млад
изпълнител в група “Трик”,
много ме вълнуваше да се
харесам едновременно и на
публиката, и на колегите.
Дойде момент, в който се
гледах в огледалото и си ка-
зах: Етиене, няма нужда да
правиш това. Групата е до-
статъчно обичана, а на първо
място е зрителят, слушателят.

Вече сме в сериозна под-
готовка на репертоара, с кой-
то ще се представим. Първа-
та ни изява ще бъде на Спайс
мюзик фестивал в Бургас, ор-
ганизиран от Ник Тодоров.
Поканени сме с групата
“Трик”, която сега се казва
СУПЕРТРИК. С годините
толкова нововъведения сме
направили още от онова вре-
ме в българската популярна
музика, че с наличието сега
на млад човек в групата, си
казахме: Това е супер! Оттам
- и името. Фестивалът е в три
вечери - 5, 6 и 7 август, ние
ще участваме на 6 август с
различни групи от чужбина,
сред тях и “Бони М”. Публи-
ката ще чуе наши песни, кои-
то се помнят, както и нови,
които сме създали през по-
следните 2-3 години и стиг-
наха до сърцата и разума не
само на почитатели от наше-
то поколение, но и на млади
хора. Мисля, че името “Трик”
заслужава внимание. С Божи-
ята помощ това нещо ще се
случи.

 В навечерието сте на
Вашия 65-и рожден ден.
През изминалите години
разбрахте ли какви качест-
ва е най-важно да прите-
жава човек, за да живее
спокойно, ползотворно и да
бъде удовлетворен?

- 65 години както не са
малко, така не са и много.
Особено за един мъж. Ако
до 65-70 години не е напра-
вил това, което трябва, по-
сле ще му е изключително
трудно, да не кажа почти
невъзможно. Имам време да
сътворя още доста неща, как-
то се шегувам - до 80 години
ще правя бели, след 80 ще
оправям последствията от

тях. Много е важно помъ-
дряването - мъдростта, коя-
то ме е споходила на тази
възраст, ми позволява да се
върна назад в годините и да
си видя грешките. По прин-
цип съм много компромисен
човек, а човечността е каче-
ство, което изключително
ценя в отношенията между
хората. Почти винаги съм
усмихнат, позитивен човек
съм, дори в много трудни
моменти. Тази ведрост, чув-
ството ми за хумор, силната
ми автоирония са ме напра-
вили изключително добре
приет в обществото. Много
рядко е имало негативизъм
към мен, макар че понякога е
доста сериозен. Аз съм бълга-
рин, който има еврейски
произход и знаете как някои
се отнасят към това... Но не
обръщам внимание, имам до-
статъчно неща, които трябва
да разрешавам и в личния си
живот, и в обществения, в
групата, като преподавател в
университета, като човек, ка-
нен 20 години - от 2002-ра
до този момент, на много
места да бъда член на жури,
да подкрепям млади хора,
което съм приел като мисия.

Моето верую е: уважение
към всеки, човечност, топло-
та в отношенията, култура,
възпитание, критерий на ви-
соко естетическо ниво, отно-
шение от сцената към пуб-
ликата, мъдрост - неща, кои-
то мисля, че съм постигнал.

 А какво Ви държи в
моменти, когато изглежда,
че всичко е загубено или Ви
предават хора, от които
не сте го очаквали?

- Изживявал съм много
такива моменти. Знаем при-
казката: Направи добро,
изяж... нещо. Колкото по-го-
лямо е доброто, толкова по-
голямо е... нещото. С удовол-
ствие съм помагал на много
приятели, колеги. Дори през
ум не ми е минавало да искам
нещо в замяна. Правил съм го
с удоволствие, приятелство-
то за мен е с големи букви.
Имало е много случаи, в кои-
то съм бил огорчен. Но май-
ка ми и баща ми, мир и свет-
лина на душата им, и семей-
ството, в което съм раснал -
както в българския, така и в
еврейския род, винаги е било
много позитивно. И харак-
терът ми - винаги съм бил не-
поправим оптимист, дори в
най-трудния момент. Дори
когато виждам, че нещата
така кретат, че всичко е загу-
бено, отново и отново, както
е написал поетът, “ескадро-
ните летят”.

Âèíàãè ñúì áèë...Âèíàãè ñúì áèë...Âèíàãè ñúì áèë...Âèíàãè ñúì áèë...Âèíàãè ñúì áèë...
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НОВИ КНИГИ Да заведем децата си във „Фермата на Мето”
На фона на огромното ко-

личество преводна детска ли-
тература, голяма част от която
със съмнително качество, осо-
бено радостна е появата на
стойностни български произ-
ведения за деца. Такава е кни-
гата “Фермата на Мето” (Изд.
“Лексикон”, 2022) на Бистра
Ангелова. В поемата, написа-
на в достъпен и професионал-
но римуван стих, талантлива-
та млада писателка пресъздава
образно живота на стопаните

на фермата - Мето, жена му
Бистра, дъщеря им Божи, как-
то и атрактивните й обитатели
- кучето Рони, малките пилен-
ца, пуйките, игривите козлета,
палавите зайци... И, както по-
добава на една ферма, тук все-
ки ден кипи усилен труд, но и
се случват забавни истории. За
скука място няма. Всеки
изпълнява задълженията си,
помага на приятелите си и ги
учи да бъдат добри. Сюжетът
на поетичната приказка ни

води на село и ни разкрива
онези чудни багри и звуци, до
които човек се докосва само
при общуването си с природа-
та. Все неща, които повечето
от нас сме забравили и от ко-
ито лишаваме нашите малки
палавници. По думите на лите-
ратурния критик Благовеста
Касабова, “Фермата на Мето”
е силно и емоционално въздей-
стваща панорама, един колко-
то вълшебен, толкова и реален
свят, в който всяко дете тряб-

ва да се потопи, за да усети
магическата му притегателна
сила”.

“Чрез книгите си се опит-
вам да провокирам у децата
човещина: да признаят греш-
ките си, да изградят у себе си
морални ценности, да се на-
учат на добри дела” - казва
авторката Бистра Ангелова.

Скъпи читателю!

В приложението за литература,
изкуство и култура ще си спомним
за Младен Исаев, от чието рожде-
ние се навършват 115 години. Ще
представим и новата книга за деца
на писателката Бистра Ангелова.

Приятно четене.

ОТ РЕДАКТОРА

Коя краска предпочитате?
- Краската на ведро пролетно небе.
Коя е любимата ви миризма?
- Обичам миризмата на цъфнала ли-

вада.
Кое цвете според вас е най-краси-

во?
- Най-красива е розата, която току-

що е разцъфнала.
Кое животно ви е най-симпатич-

но?
- Конят.
Коя краска на очи и коси предпочи-

тате?
- Предпочитам “краската” на чисти,

непорочни очи, които стоплят сърцето;
а коси с цвета на берковски кестени.

Коя според вас е най-ценната доб-
родетел?

- Да можеш да отдадеш всичко свое
за благото и щастието на другите.

Аз не съм опак човек по рождение,
а целият ми живот се завъртя някак
наопаки...

Родих се в малко селце, а живея в
голям град.

От ранно детство за мене беше съкро-
вена мечта да видя близкия околийски
градец, а съдбата ме ощастливи да видя
три континента от нашата планета.

Някога мечтаех и бях уверен, че ще
стана художник, а се захванах с рими и
ритми и станах съчинител на стихове.

Като гимназист вярвах, че в бъде-
ще ще ме осени голяма писателска
слава, а останах само един от стоти-
ците пишещи братя.

Някога бях сигурен, че ще напиша
романи и повести, драми и трагедии, а
останах автор само на лирически ми-
ниатюри. Трагедиите останаха само
мои лични изживявания, без да полу-
чат литературно покритие.

Бях и си оставам кротък и миролю-
бив човек, а съдбата ме свърза с две
народни въстания и една война. Съчи-
нявах химн за мира и възпявах бойни-
те подвизи на нашите войници...

Литературните критици ме водят в
графата на революционните пролетар-
ски поети от 30-те години, а сърцето
ми все копнее да възпее и планинските
потоци, и блясъка на утринната роса,
и великолепието на пролетта, пък, ако
щете, и... любовта.

Чужда ми е всякаква злина, не нося в
пазвата си острите стрели на сатирика.
Но понеже в рохкавата почва на нашата
градина се развъждат още много червеи,
аз, кроткият лирик, прописах епиграми.

Да, наопаки се завъртя целият ми
живот. Философът ще каже: диалектика!

Може и така да е.

ИМЕНА Кратка
автобиография

Някога тези въпроси проф. Иван
Шишманов е поставил на Иван Ва-
зов и го е помолил за отговор. Същи-
те въпроси години по-късно литера-
турният критик Иван Сарандев по-
ставя на редица съвременни писате-
ли, сред които и МЛАДЕН ИСАЕВ.
Ето и отговорите на поета.

Кой порок мразите най-много?
- Подлостта.
Кое е вашето любимо занятие?
- След писането на стихове най-мно-

го обичам да вървя сред природата и да
слушам нейните мелодии.

Кое развлечение ви е най-прият-
но?

- Да пътешествам по света.
Кой е според вас идеалът на зем-

ното щастие?
- Да сътвориш или да извършиш

нещо значително за хората, без да очак-
ваш награда за това.

Коя съдба ви се вижда най-вече за
оплакване?

- Съдбата на поробения, който няма
сили и воля да се бори.

Може ли да попита човек на колко
сте години?

- Може, но няма да получи отговор.
Кое кръстно име бихте взели, ако

бихте си го избрали сам?
- Същото, което са ми дали моите

някогашни добри родители.
Кой е бил най-хубавият момент от

живота ви?
- Моментът, когато посрещнах сво-

бодата след дългата нощ на фашизма.
Кой е бил най-печалният (най-

тежкият)?
- Моментът, когато в съда се сбогу-

вах с Вапцаров и го видях да заминава
на разстрел.

Коя е вашата най-голяма надежда?
- Комунистическото бъдеще на чо-

вечеството.
Вярвате ли в приятелството?
- Да. Макар че много пъти съм пил

горчилката на разочарованието.
Кой е за вас най-приятният мо-

мент през деня?
- Моментът, когато изгрява слънце-

то.
Коя историческа личност ви е

най-симпатична?
- Васил Левски.
Коя личност от роман или те-

атър?
- Татяна от “Евгений Онегин”.
В коя страна бихте предпочитали

да живеете?
- В България.
Кой писател предпочитате?
- Димчо Дебелянов.
Кой живописец?
- Владимир Димитров-Майстора.
Кой композитор?
- Шопен.
Каква девиза бихте си избрали, ако

би трябвало да имате такава?
- Да бъда честен при всички обсто-

ятелства.
Кое е според вас шедьовър на при-

родата?
- Човекът.
От кое място сте запазили най-

приятен спомен?
- От вековните гори на Ком.
Кое ястие обичате най-много?
- Печено пиле с бяло вино.
Предпочитате ли твърдо или меко

легло?
- Меко.
Кой чужд народ ви е симпатичен?
- Руският.
Напишете една от вашите мисли

или цитат, смисъла на който одобря-
вате?

- Човек - това звучи гордо. (Горки)

София, 28.VIII. 1972 г.

Сетива
Искам с прости земни сетива
да улавям в този свят огромен
и шума на младата трева,
и рева на вятър гороломен.
Зад гласа на първия капчук
да съзирам пролетно сияние.
Да долавям всеки стон и звук,
всяка радост, горест и ридание.
Винаги да имам сетива
на душата болката да слушам
и опънат като тетива
да сразявам хладното бездушие.
И да си отида от света
и живял, и дишал на земята
по повелята на съвестта,
на дълга и истината свята.

Оптимистично
Живеем в свят тревожен,
в обвеян с бури дом.
Нима си ти възможен,
космически разгром!
Затуй ли сме родени
да паднем без следа
в полетата зелени
под нашата звезда?
Животът е безсмъртен
и вечна - мъдростта.
Напразно тъмен тътен
вещае пустота!
Ще стихнат смерч и мълнии.
И само красота
и радост ще изпълва
след бурите света.

Животът ни минава в строго време.
Дочуваме могъщия му глас.
Какво от себе си ще му дадеме?
Пространства ширнали лежат пред нас.
Стоим сега, загледани далече.
Съзвездия изпълват вечерта.
Не е ли този мирен свят обречен
на светла радост и на красота?
И кой би спрял човека да мечтае,
да търси нови истини ума
и щедро да дари с богатства тая
непокорена, българска земя?
Във този бяг на строгото ни време
животът е пред нас необозрим.
Какво от себе си ще му дадеме?
В каква поема ще го сътворим?

Творчество

Редактор Боян БОЙЧЕВ

115 ГОДИНИ ОТ РОЖДЕНИЕТО НА МЛАДЕН ИСАЕВ
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Тази година се навършват 120 го-
дини от рождението на изключителния
български скулптор Любомир Далчев.
По този повод Софийската градска
художествена галерия представя две
изложби: в залите си и във филиала -
галерия “Васка Емануилова”. Експози-
циите в различните пространства да-
ват възможност за среща с различни
аспекти от многообразното му твор-
чество и могат да бъдат разгледани до
6 септември т.г., научи ДУМА от
Маргарита Енева.

В залите на СГХГ чрез 40 произве-
дения, представителни за стилистика-
та на двата периода в изкуството на
Любомир Далчев, се разкрива разви-
тието на авторския му почерк. Доку-
менталните филми, свързани с живота
и творчеството на Далчев, както и
създадените специално за изложбата
видеоинсталации, свързани с конкрет-
ни паметници и декоративно-монумен-
тални произведения от различни десе-
тилетия, ще обогатят историята за
бележития скулптор. Разказ, труден за
реконструиране по различни причини
- творби в неизвестност, унищожени
произведения и непубликувани скулп-
тури.

В галерия “Васка Емануилова” ек-
спозицията “Продължение на разка-
за...” предлага среща с фотографии от
ателието, нереализирани проекти, до-
кументални и архивни материали, не-
показвани камерни произведения и ри-
сунки.

Между двете галерии и по средата
на пътя - в пространството между
църквата “Св. София” и Централния
военен клуб, може да бъде посетена и
единствената скулптурна галерия на
открито в България, която съществува
от 1974 г. Съставена е от произведе-
ния на Любомир Далчев, собственост
на СГХГ. Негови творби са разполо-
жени и около Градската галерия, в
Княжеската градина, градината до
Художествената академия и на други
места.

Ëþáîìèð Äàë÷åâ -
íåñïîêîéíèÿò äóõ
120 години от рождението на именития скулптор се отбелязват
с две изложби в София - в СГХГ и галерия „Васка Емануилова”

Годишнината ще бъде отбелязана и
с издание, състоящо се от албум, био-
графия и каталог на негови произведе-
ния. Това е първото систематизиране
на огромното творчество на автора и
второто монографично издание за него
след публикуваната през 1942 г. сту-
дия.

Изложбата се организира в парт-
ньорство с Държавната агенция “Ар-
хиви” и със съдействието на Нацио-
налната галерия, Съюза на български-
те художници, Националната художе-
ствена академия, Къщата музей “Пан-
чо Владигеров”, Историческия музей в
Панагюрище, Историческия музей в

Èç áèîãðàôèÿòà

Роден през 1902 г. в Солун,
преминал през модерната
школа на Рим и Париж и
завършил живота си в САЩ
през 2002 г., Любомир Далчев
е космополитна фигура без
аналог в българското изку-
ство. Творческото му присъ-
ствие прехвърля мост между
две противоположни и
несъвместими ситуации в
българското изкуство - преди
и след 1944 г. Започва разви-
тието си през 30-те години
на ХХ в. като живописец.
През 40-те години със скулп-
турната декорация на
Съдебната палата в София
се налага като един от най-
способните монументалисти.
Вмествайки изразния език на
реалистичната форма,
здравия конструктивен
строеж на фигурата и
фината вътрешна воля на
жеста и мимиката в маща-
ба на архитектурната
композиция, той е предшест-
веник на теорията за синте-
за от 70-те години на ХХ в.
След 1944 г. създава десетки
паметници и е автор на
мемориални комплекси
(Пловдив, Перущица и др.).
Произведения като “Самуи-
ловите воини”, “Блудният
син”, “Йов”, “Маутхаузен”
демонстрират умението му
да изобрази конфликтите на
съвременния човек в драмата
на историческите процеси.
В своето изкуство на крайно
съпреживяване Далчев поста-
вя началото на нова школа в
българската скулптура,
която процъфтява с първите
изяви на неговите ученици -
В. Минеков, Г. Малакчиев,
Н. Терзиев, И. Нешев,
А. Кафеджийски, К. Дамянов
и много други.
Художественото му наслед-
ство и влиянието върху цяло
поколение от творци, забеле-
жителното отстояване на
творческата дързост и
автономност дават основа-
ние модерната българска
скулптура в нейния генезис
и развитие през ХХ в. да се
обобщава като “Векът на
Далчев”.

Композицията, посветена на антифашистката Съпротива,
пред централата на БСП на ул. “Позитано” 20
в София, е дело на проф. Любомир Далчев

Автопортрет, към 1930,
маслени бои върху платно,
Национална галерия

Победа, 1974, Софийска градска
художествена галерия,
пл. “Александър Невски”, София

Портрет на г-жа Цветана
Папазова, 1936, бронз,
Национална галерия

Бюст на Мария Г. Василева, около
1940, камък, Софийска градска
художествена галерия

Севлиево, Художествената галерия в
Казанлък, Градската художествена га-
лерия “Борис Георгиев” във Варна,
Художествената галерия в Стара Заго-
ра, Градската художествена галерия

“Илия Бешков” в Плевен, Художестве-
ната галерия “Иван Фунев” във Враца
и частни колекционери.

Изданието се реализира с подкре-
пата на Националния фонд “Култура”.
Куратори са Аделина Филева, Галина
Декова, Красимир Илиев, сътрудници
- Ивайло Аврамов, Огнян Христов и
Диана Стоилова, дизайн на зали в
СГХГ и видеоинсталации - Венелин
Шурелов, дизайн на зали във “Васка
Емануилова” и рекламни материали -
Надежда Олег Ляхова, реставратори -
Илинка Чергарова, Милан Михайло-
вич, Светлана Христова.
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“БСП подходи изключител-
но принципно към целия про-
цес по съставяне на правител-
ство. Ние убедено искахме да
има едно управление, което да
откъсне страната от наследст-
вото, оставено от ГЕРБ. Смя-
там, че направихме много и
важни стъпки, въпреки че вой-
ната и кризите в голяма степен
затиснаха и отнеха голяма част
от енергията и капацитета на
това управление. Но да при-
помня, че то беше първото,
което публично и пред всички
български граждани договори
своите коалиционни намере-
ния.” Това заяви заместник-
председателят на Народното
събрание и заместник-председа-
тел на БСП Кристиан Вигенин.
Той подчерта, че през тази и
следващата седмица предстоят
интересни гласувания, които са
ключови за България.

“Ние държахме всичко да се
каже открито пред българските
граждани, защото няма какво да
крием по темата с Република
Северна Македония. Във
въпросните записки няма нищо
секретно и целта на заседание-
то в сряда беше то да е закрито,
за да не знаят хората какво се
говори там и после да излязат
едни говорители, които да обяс-
няват какъв национален преда-
тел е Кирил Петков. В случая
не се получи и това бе поводът
да се поиска оставката на Ни-
кола Минчев. Жалко е, защото
в края на краищата тези, които
много държат да се спазват пра-
вилника и законите, използват
самия правилник срещу пред-
седателя на парламента. Защо-
то имаме едно ново мнозинст-

От пет години БСП се опитва да
постигне по-сериозна актуализация на
пенсиите и днес сме на крачка от това
над 2,1 милиона наши съграждани да
получат над 20% увеличение на размера
на това възнаграждение за положения
през годините труд, заяви народният
представител от БСП и председател на
парламентарната Комисия по транспорт
Борислав Гуцанов.

Той подчерта, че друга важна кауза
на БСП, която е част от бюджета, е
финансово подпомагане на младите се-
мейства чрез увеличаване на размера на
необлагаемия доход. “Планираме пови-
шаването му от 4500 лева на 6000 лева
годишно. Това означава, че семейство с
две деца ще може да спестява по 100
лева на месец, а заедно с безплатните
ясли и детски градини, които вече са
факт отново по настояване на БСП,
сумата става около 200 лева. Това е лява
политика, която води до реално подпо-
магане”, заяви Гуцанов.

БОРИСЛАВ ГУЦАНОВ:

Социалистът акцентира и върху
миналия на първо четене бюджет на
ДОО, както и на бюджета на НЗОК, с
което 45 млн. лева ще отидат в лечеб-
ните заведения. “Всички тези решения
са от изключително значение за българ-
ските граждани и се надявам, че те ще
бъдат подкрепени и на второ четене”,
заяви Гуцанов.

Народният представител от левицата
беше категоричен, че в момента много
по-важно е да се гласува актуализацията
на бюджета, а не да се прилагат парла-
ментарни трикове, които ще забавят този
важен процес. “Защото като такъв само
мога да определя искането на оставката
на председателя на парламента, за която
аз лично не намирам никакво основа-
ние. Без аргументи беше и искането за
провеждане на закрито заседание по
темата Северна Македония и аз се рад-
вам, че то не беше прието, защото се
видя, че няма нищо, което да сочи, че
предстои внасяне в Народното събра-

ние на искане за промяна на позицията
на България. За БСП тя категорично е
“червена линия”, която ние няма да пре-
минем”, каза Борислав Гуцанов.

“България Он Еър”
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Свидетели сме как ГЕРБ, ДПС и остатъкът от ИТН гласуват заедно,
казва зам.-председателят на Народното събрание и на БСП

во - ГЕРБ, ДПС и остатъка от
“Има такъв народ”. Въпросно-
то мнозинство ще се опита да
се докаже като такова с остав-
ката на Никола Минчев. По-
водът е заседанието от сряда и
това е конкретен пример на
твърденията, че политиката е
мръсна работа”, коментира
Вигенин за исканата оставка на
Минчев и новосъздаващото се
мнозинство в парламента.

“Големият проблем на наша-
та политика към РСМ е, че тя се
превърна в елемент от вътреш-

нополитическите борби в Бълга-
рия и се употребява по изклю-
чително грозен начин, което ог-
раничава нашите възможности
да имаме адекватна дългосрочна
и стратегически ориентирана
политика. И е жалко, че в този
стил на поведение се включи и
външният министър. Вчера (в
сряда - б.р.) не беше първото
заседание, в което трябваше да
се обяснява как България има
две външни политики. Другият
проблем на това управление е
начинът, по който беше струк-

турирано самото правителство.
Това, че партиите, които полу-
чиха съответните министерства
в рамките на коалиционното
споразумение, на практика ги
парцелираха. Ние нямахме пряк
поглед какво се случва във
външното министерство. Нямах-
ме и пряк поглед какво прави
премиерът и неговите външно-
политически съветници допре-
ди известно време, когато се
наложи да се намесим, виждай-
ки тези конфликти”, добави за-
местник-председателят на НС.

Той подчерта, че от БСП са
направили опит да внесат пове-
че диалог и разум, за да се търсят
общите решения.

“Към момента виждаме един
опит за разтърсване на инсти-
туциите, на политическата сис-
тема и не знаем докъде ще стиг-
не това преформатиране. Вчера
(в сряда - б.р.) бяха приети два-
та по-малки бюджета, предстои
приемането и на големия. Мно-
го е важно да завърши тази про-
цедура, за да не се излезе с бю-
джет, който ще срине финанси-
те на страната. Ние си държим
на обещаното и до този момент
го изпълняваме. Като политиче-
ска формация БСП държи на
стабилността”, категоричен бе
Вигенин по темите, свързани с
актуализацията на бюджета.

Според него вариантът е да
има запазено и ясно мнозинст-
во зад правителството, в което
промените вече са неизбежни.
“Има ясна процедура, но ис-
кам да кажа, че не сме на етап
избори. Ако стане така, че пра-
вителството не получи дове-
рие, започва отначало проце-
дурата по връчване на манда-
ти”, каза народният представи-
тел от левицата.

“Проблемът е, че тези неща
отклоняват вниманието от се-
риозните проблеми и на прак-
тика държавата се блокира.
Очевидно има интерес у един
от партньорите коалицията да
спре да съществува и да се
оформи нова. Ние това го виж-
дахме и през гласуванията още
преди седмици, тъй като все по-
често се оказваше, че ИТН гла-
суват с ГЕРБ и ДПС, и те тряб-
ва да обяснят защо го правят.
От седмици имахме информа-
ция, че на фона на социологи-
ческите проучвания и рейтинга
на “Има такъв народ” те може
да използват темата с РСМ, за
да излязат като герои от коали-
цията”, категоричен бе Вигенин
за процесите в парламента от
последните дни.

В заключение той заяви, че
никакво предателство не се гот-
ви по отношение на РСМ. “Вече
се доказа, че никакви ангажимен-
ти не могат да се приемат без
коалиционните партньори и
решение на парламента”, каза
Кристиан Вигенин.

БНТ

Íÿìà ïî-âàæíî ñåãà îò àêòóàëèçàöèÿòà
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През втората четвърт на този раз-
ломен и променящ се век великият
учен Алберт Айнщайн определи Геор-
ги Димитров като “пламъкът, който
продължава да гори”. Пламъкът от
словото и делото на Георги Димитров
са актуални не само за епохата на
Айнщайн, за XX век, но и за нашата
съвременност, за първата четвърт на
XXI век. За великите личности в ис-
торията се съди по идеите и делата
им в тяхното време.

Историците, философите, полито-
лозите и политиците спорят днес за
мястото и ролята на Георги Димит-
ров в развитието на България и на
света. Неолиберални всичколози, до-
бре платени соросоидни писатели,
публицисти и журналисти, яростни
комунистофоби, напълно отричат
идеите и делото на Димитров. На-
празно. Те не могат да спрат продъл-
жаващото им влияние. Истината ви-
наги е по-силна от лъжата и ще си
пробие път в мъглявината на власт-
ващия антикомунизъм.

След разпада на европейската со-
циалистическа система като че ли от-
мина епохата на Димитров. Но днес,
тридесетина години по-късно, живе-
ем във време, в което светът “се
отърсва от отровната си плесен” на
глобалисткия неолиберален капита-
лизъм. Рушат се устоите на световна-
та диктатура на капитала, а неравен-
ството в доходите - в света, в Европа
и особено в България, е достигнало
небивали съотношения. В противовес
на налагания англосаксонски глоба-
лизъм се възраждат историческата
памет, чувствата за национално до-
стойнство и интерес. Но се възраж-
дат и се формират неоконсервативни
и неофашистки движения.

В тези нови обществени условия в
България, в ЕС и в света можем с
пълно право и отговорност да се
върнем към основните идеи и полити-
чески опит на Георги Димитров, да

им придадем нова форма и съдържа-
ние, за да не се допусне още обедня-
ване на бедните и обогатяване на бо-
гатите, възраждане и налагане на ан-
тихуманната практика на фашизма.

Следва да се върнем към призива и
практиката на Димитров за творческо
разглеждане на политическата обста-
новка и за адекватни решения. Това
не е лесно. Не е било лесно и на обик-
новения работник Георги Димитров,
който не е завършил престижен уни-
верситет, няма диплома от Сорбона-
та, Харвард или Софийския универ-
ситет, но е завършил с отличие народ-
ния университет на практическата
организирана борба за достоен жи-
вот на българите. Той, обикновеният
работник, се е самообразовал и дори
самостоятелно е изучавал немски език.
Чрез самообразование и практика ус-
воява умението за верен политически
анализ и оценка на политическата
ситуация, но и по-важното - да пред-
ложи и предприеме адекватни на тази
ситуация действия.

Още в навечерието на Септемврий-
ското въстание през 1923 г. разкрива
класовата и антинародна същност на
фашизма, характеризирайки го като
“пълно отричане на всякакъв демокра-
тизъм и на всички политически права
и свободи за народните маси”. Той
развива

идеята за единния
антифашистки фронт

за Отечествения фронт, за единодей-
ствието в национален и междунаро-
ден план на антифашистките сили.
Тези творчески за времето си идеи на
Димитров са актуални и сега, когато
неофашизмът се възражда в редица ев-
ропейски страни в нова форма, осо-
бено чрез съвременните възможности
за електронно пропагандно въздейст-
вие. Развитието на ултранационализ-
ма като ядро на фашизма, особено в
някои европейски страни, добива ог-
ромни мащаби. Това се отразява на
формирането на нови поколения с
промити мозъци, както стана в Ук-
райна, Полша, Литва и дори в Герма-
ния. Развива се и се шири нова ксено-
фобия, но вместо с център антисеми-
тизъм, се развива като русофобия.
Сега, подобно на втората четвърт на
XX век, е необходим нов димитров-
ски единен фронт в борбата срещу
избуяващия неонацизъм.

Все по-актуална става защитата на
правата на хората на труда, изразява-
нето и защитаването на техните инте-
реси на основата на социалистичес-

ките ценности - свобода, равенство,
солидарност, справедливост. Отново
е актуална борбата против експлоа-
тацията на трудовите хора от съвре-
менния транснационален и национа-
лен олигархическо-мафиотски капи-
тал. Димитров е пример за активно
участие в стачните борби за отстоя-
ване правата и интересите на трудо-
вите хора. Паметни са провежданите
с негово участие и под негово ръко-
водство мощни стачни действия през
първата четвърт на XX век у нас. Ди-
митров се издигна до равнището на
национален и международен проф-
съюзен деец. Няма да е зле, ако сегаш-
ните синдикални дейци изучат опита
на Димитров и го приложат в съвре-
менни условия, за да поведат обедне-
лите и гладни българи на борба за за-
конните им права, за по-достоен жи-
вот. А не, както е сега тук -

бизнесът организира
работниците

и провежда стачни, протестни дейст-
вия и манифестации с цел своето по-
нататъшно обогатяване.

Реставрацията на капитализма в
България в края на XX век бе обяве-
на като преход, но по-същество това
бе антинародна дейност. Свещената
за Димитров дума “народ” бе пре-
махната неслучайно от името на
държавата, от името на армията и т.н.

140 ГОДИНИ ОТ РОЖДЕНИЕТО
НА ГЕОРГИ ДИМИТРОВ

Евгений БЕЛИЙ, председател на БАС

Георги Димитров (18 юни 1882 г. - 2 юли 1949 г.)

Заслугата на Димитров е развитието
и практическата реализация на пътя
към социалистическото обновяване
на обществото посредством народна-
та демокрация, в която основен
държавно образуващ елемент е на-
родът, неговите интереси, неговата
воля и решения. Интересите на на-
рода и на държавата на народа са по-
важни от интересите на съвременна-
та българска олигархия.

Не на последно място са важни па-
триотизмът, защитата и отстояването
на националните интереси на Бълга-
рия и българския народ, а не на оли-
гархическия капитал, сраснал се с
държавната власт. Все още историци-
те не са изяснили достатъчно добре
мястото на Георги Димитров в битка-
та за спасяване на България от много
по-тежка национална катастрофа по
време на Втората световна война и до-
стойна нейна защита на Парижката
мирна конференция, където имаше
реални искания от България да бъдат
отнети Родопите и Пиринска Македо-
ния. Неговият патриотизъм е не само
лично чувство, а и практика. Роден в
българската историко-географска об-
ласт Македония, той не прие да е част
от антибългарския македонизъм. По
дух, съзнание и самоопределение е
българин, и то какъв! Цял свят го раз-
бра чрез известната му реч пред Лайп-
цигския процес, в която заяви: “Аз

нямам основание да се
срамувам, че съм българин

аз се гордея, че съм син на българска-
та работническа класа”. Патрио-
тизмът на Георги Димитров не бе са-
моцелен, не премина в национализъм
и ултранационализъм.

Димитров успешно сля патриотич-
ните си чувства и изяви с действен ин-
тернационализъм. Той бе всепризнат
авторитет в международното комуни-
стическо и работническо движение.
Днес, когато неолиберализмът в Евро-
па изтрива националните държави, на-
ционалната памет и националното до-
стойнство, дори националната култу-
ра, патриотично звучат неговите думи,
че в областта на културата “няма мал-
ки и големи народи”. В Европа всеки
народ, малък или голям, чрез образо-
ванието и културата може да има свое
достойно място.

* * *

Днес, 140 години след раждането
на този политически великан, не мо-
жем да не отбележим с прискърбие, че
неговото име тъне в забрава или отри-
цание в официалната историография и
учебниците по история. Че за младите
поколения той е почти неизвестен. Или
ако знаят нещо за него, то е само от-
рицателното. Неолибералната лъжес-
вобода на словото и печата са мощен
политически филтър, недопускащ ис-
тината за делото на Георги Димитров
да достигне до младите. Трябва актив-
но и аргументирано да се противопо-
ставим на соросоидните оплювателски
публикации, които безкрайно невярно
обрисуват Георги Димитров и напълно
отричат неговата дейност.

Помним оценката на покойния
Павел Писарев за Георги Димитров:
“Политиците са като планините - те се
мерят по върховете, а не по падините
и долините. А върховете в живота и
дейността на Георги Димитров са до-
статъчно високи.” Нека я допълня:
върховете, които Димитров изкачи в
световната политическа история, са
сред най-високите. Там, откъдето най-
добре се вижда развитието на света и
откъдето най-добре се чертаят и взе-
мат политическите решения.

Сега на хората на труда, на анти-
фашистите им трябват дейци, които да
изкачат най-високите върхове на по-
литиката и да поведат хората към бит-
ка за достоен живот, следвайки приме-
ра на Георги Димитров.

Напразни са опитите да бъде
отречено и омаловажено
делото на героя от Лайпциг

Опечалени в Дрезден край портрета
на Георги Димитров, юли 1949 г.
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НАКРАТКО

БНТ 2 излъчва два
филма с участието
на Гинка Станчева

По повод 90 години от рожде-
нието на една от най-обичаните
български актриси - Гинка Станче-
ва, БНТ 2 ще излъчи на 19 юни
“Един снимачен ден” от 16,30 ч. и
“Призвание актриса” от 17,20 ч.
Режисьор на “Един снимачен ден” е
Борислав Шаралиев, в главните
роли са Гинка Станчева, Апостол
Карамитев, Виолета Гиндева, Ев-
стати Стратев, Васил Цонев и
други. Документалният филм “При-
звание актриса” разкрива жената

и актрисата Гинка Станчева в
разказ от първо лице. В киното
името й неизменно се свързва с
легендарния Апостол Карамитев. В
театъра е незабравимата Жулиета
в партньорство с актьора Пейчо
Пеев - Ромео. Той е нейният съпруг
и единствена любов. Зрителите ще
разберат още как актрисата от
филма “Земя” изправи на крака
публиката в Кан. Режисьорка е
Валентина Фиданова-Коларова, в
главната роля е Гинка Станчева.

Русенските кукленици
гостуват
във Велико Търново

Международният театрален
фестивал “Лято, кукли и прияте-
ли” продължава на 18 юни в 11 ч.
на сцена “Арт лято” до ХГ “Борис
Денев” в парка “Асеневци” във
Велико Търново. Почитателите на
кукленото театрално изкуство ще
се срещнат с героите от “Вълкът
и седемте козлета” от репертоара
на Държавния куклен театър в Русе.
Постановката е на Мая и Митко
Димитрови, сценографията и кук-
лите - на Виктория Андрекова,
музиката е на Петко Т. Манчев.
Участват Димитър Пишев, Ивета
Маринова, Мартин Пашов и Свет-
лина Станчева. МТФ “Лято, кукли
и приятели”, организиран от Кук-
лен театър “Весел”, се реализира с
финансовата подкрепа на община
Велико Търново и е част от кален-
дара на културните събития на
общината. Входът е свободен!

СНИМКА БНТ

Гинка Станчева в Кан

“ЕтноФолклорин”, който ще се
състои на 19 юни в “Микстейп 5” в
София, е съчетание на традиционен и
фюжън фолкор, чиято идея е да засили
връзката с корените ни. Фестивалът има
за цел да събере плетеница от автентич-
ни извори и модерен прочит на различен
български и мултинационален, световен,
но и регионален фолклор. Поканили сме
музиканти и артисти - наши близки при-
ятели, за да отбележим първата ни декада
по пътя на вдъхновението и себеоткри-
ването, посочват организаторите.

В смутните времена, в които живеем
- в забързаното всекидневие, в модерния

Суперзвездата на пианото Мария Жоао Пиреш
ще свири за първи път със Софийската филхармо-
ния. След Марта Аргерич, Иво Погорелич и сестри
Лабек, Мария Жоао Пиреш е следващият голям
пианист, който се доверява на професионализма на
Софийската филхармония и на маестро Найден
Тодоров и се включва в сезона на националния
оркестър. Известна със своя перфекционизъм, бо-
жествен звук, фино и дълбоко вникване в същност-

Ñîôèéñêèÿò ôåñòèâàë
íà ìóçèêàëíèÿ òåàòúð
çàïî÷âà íà 24 þíè
Трупи от България, Сърбия и Северна Македония
ще се изявят на лятната сцена „Парк Военна академия”

Ïèàíèñòêàòà Ìàðèÿ Æîàî Ïèðåø
ñ ïúðâè êîíöåðò â Áúëãàðèÿ

та на музиката, която изпълнява, Мария Жоао
Пиреш повече от половин век е сред топ имената
на класическата музика. На 19 юни от 19 ч. в зала
“България” ще звучат Концерт за пиано и ор-
кестър 27 и Симфония 25 от Моцарт.

Час и половина преди началото на концерта в
рамките на фестивала “Софийски музикални сед-
мици” маестро Тодоров ще представи пред пуб-
лика своята първа книга “Полъх от ангели”.С
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асоциален социум - човек
има нужда да се спре поне за
миг... да си поеме глътка
въздух, да погледне към себе
си и към другите... Само така
би могъл да намери и прежи-
вее собственото си вписване
в голямата плетеница на
съвременния свят.

В търсене на себе си е
хубаво да погледнеш към ко-
рените си - откъде тръгваш, през какви
перипетии си преминал и какви уроци си
научил. Именно фолклорът е една кон-
станта, дълбок извор, към който винаги

може да се обърнем и от
който винаги да почерпим
вдъхновение. Можем да
потърсим кои сме ние, какво
ни прави различни, но и как-
во ни сближава с другите.

Във фестивала ще вземат
участие АФГ от с. Брезница
(Пирин); етногрупите “Летя-
щи номади”, “Ксана” (Плов-
див); Мъжка фолклорна гру-

па при ансамбъл “Гоце Делчев” и ФФ “Де-
телини” (София). Тортата ще бъде от всич-
ки настоящи и бивши участници във фол-
клорния експеримент “Громъ падина”.

Äåñåòèÿò „ÅòíîÔîëêëîðèí” íè âðúùà êúì êîðåíèòå

Второто издание на Со-
фийския фестивал на музикал-
ния театър ще се състои от
24 юни до 17 юли на лятната
сцена “Парк Военна акаде-
мия”. Събитието се осъщест-
вява с подкрепата на Столич-
ната община - Календар на
културните събития, и тази
година е с международно уча-
стие, научи ДУМА от София
Стойчева, пиар на НМТ “Ст.
Македонски”.

Фестивалът ще бъде от-
крит на 24 юни в 20 ч. от

артистите на Музикалния те-
атър с концертно изпълнение
на мюзикъла “Фантомът на
операта” на сцена “Парк Во-
енна академия”. Артистите
на театъра ще представят и
най-доброто от световния
мюзикъл в концерта-спек-
такъл “Една вечер с хитовете
на Бродуей” (26 юни). Балет
“Арабеск” показва на 3 юли
своята Лятна гала с избрани
спектакли на хореографи от
България и чужбина.

С най-актуалните мю-
зикълни и балетни заглавия
от своя репертоар гостуват
театри от България, Сърбия
и Северна Македония. МДТ
“Константин Кисимов” от
Велико Търново ще предста-
ви на 25 юни мюзикъла “Вра-

жалец” от Дечо Таралежков
по комедията на Ст. Л. Кос-
тов. Русенската опера госту-
ва на 2 юли с мюзикъла “Кой
е Големанов” от Георги Кос-
тов по текст на Иво Сирома-
хов. Пловдивската опера ще
потопи публиката в страст-
ния свят на тангото на 9 юли
с концерта “Картини от Пи-
ацола”. На 10 юли на фести-
валната сцена в “Парк Воен-
на академия” ще гледаме хи-
товия мюзикъл “Брилянтин”
от Джим Джейкъбс, Уорън
Кейси и Робърт Стигууд, по-
становка на ТМПЦ - Варна.

Народният театър на Ниш,
Сърбия, ще покаже на 1 юли
мюзикъла “Някои го предпо-
читат горещо” по едноимен-
ната филмова комедия. Поста-

новката на режисьора Алек-
сандър Маринкович ще се иг-
рае в Музикалния театър.

Балетния спектакъл “Гос-
пожиците от Авиньон” на
Националната опера и балет
на Северна Македония ще ви-
дим на 8 юли от 21 ч. в “Парк
Военна академия”. Режисьор-
ка е Олга Панго - най-значи-
мият театрален и балетен хо-
реограф в момента в Северна
Македония. Същият ден в Му-
зикалния театър тя ще води се-
минар с уъркшоп за навлиза-
нето на елементи от съвремен-
ния танц в класическия балет.

В рамките на фестивала на
25 юни ще се проведе семи-
нар с уъркшоп и на видния
театрален режисьор Небойша
Брадич (Сърбия). Той ще го-

вори за тенденциите в съвре-
менния мюзикъл. Преди две
години Брадич постави в Му-
зикалния театър мюзикъла
“Цигулар на покрива”. Фес-
тивалът ще бъде закрит на
17 юли с театрализирано кон-
цертно изпълнение на “Цигу-
лар на покрива” в “Парк Во-
енна академия”.

Музикалният театър е
учредител на фестивала, чиято
цел е да показва най-новото в
жанра на мюзикъла и съвре-
менния балет, създадено от
държавни, общински и незави-
сими музикално-театрални
трупи. Амбицията на учреди-
телите е той да се превърне в
авторитетно международно
събитие в жанра на музикал-
ния театър.
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СПРАВОЧНИК 2022

ПЕТЪК

17 ЮНИ14

ТЕЛЕЦ

Докато размишлявате,
сигурно ще ви се иска
да свършите нещо. Не
говорете празни при-
казки.

ОВЕН

Другите могат да са и
голяма награда, и про-
клятие. Ден, в който
си давате сметка за
общуването.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Най-добре е да се по-
грижите добре за фи-
зическото си здраве.
Енергия и хъс няма да
ви липсват.

22 май - 21 юни

РАК

Можете да използвате
притока на  енергия ,
който чувствате, за да
свършите отлагани за-
дачи.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Не се ядосвайте от
дребните неудачи, де-
нят може да е приятен.
Бъдете повече с прияте-
лите.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Ще сте ориентирани за
хода на конфликтите
около вас, но не се на-
месвайте.  Понякога
боли.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Не са изключени емоци-
онални конфликти и
обърквания. Обърнете
гръб на неприятности-
те.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Ще сте доста трудо-
способни, но отегчени.
Имате да  свършите
доста неща и всички
разчитат на вас.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Ден на добрите въз-
можности.  Способ-
ността ви да отчита-
те подробностите ще
се окаже от полза.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Ще се чувствате конку-
рентоспособни. Ако не
сте на работа, има да
търсите с кого да спо-
рите.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Днешният ден ще внесе
разнообразие след тол-
кова еднаквост. Кон-
тактите ще ви зарад-
ват.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Ще сте самоуверени и с
пълно съзнание какво
искате да ви се случи.
Лесно ще постигнете
своето.

ХОРОСКОП

СЪБОТА НЕДЕЛЯ ПОНЕДЕЛНИКДНЕС

27
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

24
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

25
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРИМЕНЛИВО С ДЪЖД

27
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРАВОСЛАВЕН КАЛЕНДАР

05.10 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ - ÍÓÏÂÌ-
Ú‡ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ /Ô/

05.40 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
05.55 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ - ÒÛÚ-

Â¯ÂÌ ·ÎÓÍ Ò ’ËÒÚË-
Ì‡ ’ËÒÚÓ‚‡ Ë —ËÏÂÓÌ
»‚‡ÌÓ‚

09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.05 100% ·Û‰ÌË
11.00  ÛÎÚÛ‡.¡√
12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË -

Á‡·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ
ÒÂÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ/Ô/

14.00 Ã‡ÎÍË ËÒÚÓËË
15.00 –‡Ì˜ÓÚÓ ì’‡ÚÎÂÌ‰î -

Ú‚ ÙËÎÏ /5 ÒÂÁÓÌ, 9
ÂÔËÁÓ‰/

15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ
16.30 —‚ÂÚ˙Ú Ì‡ ÊÂÒÚÓ‚ÂÚÂ
16.45 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ
17.00 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË

Ò Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ - ÍÓÏÂÌ-

Ú‡ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË -

Á‡·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ
ÒÂÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ

20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 œ‡ÌÓ‡Ï‡ Ò ¡ÓÈÍÓ ¬‡-

ÒËÎÂ‚
22.00 œÂÁË‰ÂÌÚ˙Ú - Ú‚ ÙËÎÏ

/7 ÂÔËÁÓ‰/ (14)
23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.25 ’‡ÌË·‡Î - Ú‚ ÙËÎÏ /2

ÒÂÁÓÌ, 7 ÂÔËÁÓ‰/ (16)
00.10 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ /Ô/
00.30 100% ·Û‰ÌË /Ô/
02.15  ÛÎÚÛ‡.¡√ /Ô/
03.10 ¬Â˜Ì‡Ú‡ ÏÛÁËÍ‡ /Ô/
03.40 –‡Ì˜ÓÚÓ ì’‡ÚÎÂÌ‰î -

Ú‚ ÙËÎÏ /5 ÒÂÁÓÌ, 9
ÂÔËÁÓ‰/Ô/

04.25 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò /Ô ÓÚ
20.00 ˜‡Ò‡/

06.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-
Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ «Î‡ÚËÏË …Ó˜Â‚

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡
—ÚÓˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
 ‡‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.35 ì ÓÏËˆËÚÂ Ë ÔËˇÚÂÎËî
/Ô./ - ÍÓÏÂ‰ËÈÌÓ ¯ÓÛ

13.30 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ -
ÍÛËÁ ¯ÓÛ

14.30 ìœÓ-Í˙ÒÌÓÚÓ ¯ÓÛ Ì‡
ÕËÍÓÎ‡ÓÒ ÷ËÚËË‰ËÒî /
Ô./

15.00 œÂÏËÂ‡: ì¡Ûˇ ÓÚ
Î˛·Ó‚î - ÒÂË‡Î, Ò.12

16.00 œÂÏËÂ‡: ìŒ·Â˘‡ÌËÂî
- ÒÂË‡Î, Ò.4

17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ-
‚‡

18.00 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ -
ÍÛËÁ ¯ÓÛ

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-
‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 ì—ÏÂÌË ÊÂÌ‡Ú‡î - ÒÂ-
ÏÂÈÌÓ Ë‡ÎËÚË, Ò.4

21.30 ìƒ˙ ÿÓÛÚÓî - ÍÓÏÂ‰ËÈ-
ÌÓ ¯ÓÛ

22.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

22.30 ìœÓ-Í˙ÒÌÓÚÓ ¯ÓÛ Ì‡
ÕËÍÓÎ‡ÓÒ ÷ËÚËË‰ËÒî
/Ì‡È-‰Ó·ÓÚÓ/

23.00 ìƒÓ·ËˇÚ ‰ÓÍÚÓî -
ÒÂË‡Î, Ò.4 ÂÔ.8

00.00 ì—ÚÓÎË˜‡ÌË ‚ ÔÓ‚Â˜Âî
- ÒÂË‡Î, Ò.13 ÂÔ.1

01.00 ìƒÓÏ‡¯ÂÌ ‡ÂÒÚî -
ÒÂË‡Î, Ò.4 ÂÔ.9, 10

02.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ /Ô./
02.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ -

ÚÓÍ¯ÓÛ
04.30 ì¡Ûˇ ÓÚ Î˛·Ó‚î /Ô./ -

ÒÂË‡Î, Ò.12
05.30 ìƒ˙ ÿÓÛÚÓî /Ô./

05.35 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.00 ÕÓ‚ËÌË

09.20 ì¿ÌÚË‘ÂÈÍî

10.00 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

10.45 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

12.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

12.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

15.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

15.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

18.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË /Ò˙Ò

ÒÛ·ÚËÚË/

18.40 ì◊Ó‚ÂÍ Ë Á‡ÍÓÌî Ò

¿ÎÂÍÒÂÈ œËÏ‡ÌÓ‚

19.40 ìœÓÎÂ Ì‡ ˜Û‰ÂÒ‡Ú‡î

21.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

21.45 ìƒ‚Â Á‚ÂÁ‰Ë. ¡‡˘Ë Ë

‰Âˆ‡î - Ú‚ ¯ÓÛ

23.25 ì¡‡ÒÚ‡. ÃÓˇÚ‡ Ë„‡î -

ÔÂÏËÂ‡

00.35 ìœË˜Ó‚Âî - ÙËÎÏ

02.55 ìœÓÎÂ Ì‡ ˜Û‰ÂÒ‡Ú‡î

04.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

04.45 ìÃËÌËÃ‡ÍÒî - ÙËÎÏ

00.20 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î /Ô/

01.30 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î

/Ô/

02.25 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î /Ô/

03.20 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî /Ô/

04.15 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î /Ô/

05.15 ì¿ÌÚË‰ÓÚî /Ô/

05.40 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î /Ô/

06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ

07.30 ì¿ÌÚË‰ÓÚî /Ô/

08.00 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î

/Ô/

09.00 œÎÂÌ‡ÌÓ Á‡ÒÂ‰‡ÌËÂ Ì‡

Õ‡Ó‰ÌÓÚÓ Ò˙·‡ÌËÂ -

ÔˇÍÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ

13.45 “¬ Ô‡Á‡

14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î

15.30 ÕÓ‚ËÌË

16.00 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ

16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î -

ÓÚÍËÚ‡ ÎËÌËˇ

17.30 “¬ Ô‡Á‡

17.45 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ

18.10 “¬ Ô‡Á‡

18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ

19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî

20.00 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î

21.00 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî /Ô/

22.00 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ /Ô/

22.30 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî /Ô/

23.05 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î

/Ô/

ПРЕДИМНО СЛЪНЧЕВОПРОМЕНЛИВОПРИМЕНЛИВО С ДЪЖД

Ã‡ÈÍ‡Ú‡ Ì‡ Ã‡ÌÛËÎ, —‡‚ÂÎ Ë »ÒÏ‡-
ËÎ „Ë ‚˙ÁÔËÚ‡‚‡Î‡ ‚ ıËÒÚËˇÌÒÍÓ ·Î‡„Ó-
˜ÂÒÚËÂ

¡‡ÚˇÚ‡ Ò‚ÂÚË Ï˙˜ÂÌËˆË Ã‡ÌÛËÎ, —‡‚ÂÎ
Ë »ÒÏ‡ËÎ ·ËÎË Ó‰ÓÏ ÓÚ œÂÒËˇ. “ÂıÌËÚÂ
Ó‰ËÚÂÎË ·ËÎË ÁÌ‡ÚÌË ıÓ‡, ÌÓ ‚ˇ‡Ú‡ ËÏ
ÌÂ ·ËÎ‡ Â‰Ì‡: ·‡˘‡Ú‡ ‰˙Ê‡Î ÔÂÒËÈÒÍÓÚÓ
ÌÂ‚ÂËÂ, ‡ Ï‡ÈÍ‡Ú‡ ·ËÎ‡ ·Î‡„Ó˜ÂÒÚË‚‡ ıË-
ÒÚËˇÌÍ‡. “ˇ ‚˙ÁÔËÚ‡‚‡Î‡ ‰Âˆ‡Ú‡ ÒË ÓÚ Ì‡È-
‡ÌÌ‡ ‚˙Á‡ÒÚ ‚ ıËÒÚËˇÌÒÍÓ ·Î‡„Ó˜ÂÒÚËÂ
Ë Í‡ÍÚÓ ‚ ÏÎ‡‰ÂÌ˜ÂÒÍËÚÂ ËÏ „Ó‰ËÌË „Ë
Á‡Í˙ÏËÎ‡ Ò Ï‡È˜ËÌÓÚÓ ÒË ÏÎˇÍÓ, Ú‡Í‡ „Ë
ÓÚ„ÎÂ‰‡Î‡ ‚ ÒÚ‡ı ¡ÓÊËÈ. ¿ ·Î‡ÊÂÌËˇÚ
ÔÂÁ‚ËÚÂ ≈‚ÌÓËÍ ‚˙ÁÓ‰ËÎ Ò‚ÂÚËÚÂ ·‡Úˇ
‚ ·‡ÌˇÚ‡ Ì‡ Ò‚ÂÚÓÚÓ Í˙˘ÂÌËÂ Ë „Ë Ì‡Û˜ËÎ
Ì‡ ÒÎÓ‚ÓÚÓ ¡ÓÊËÂ. ÕÓ ‚˙ÔÂÍË ˜Â ÔÓÒ‚ÂÚË-
ÎË ÚÂÎÂÒÌËÚÂ ÒË ÒËÎË Ì‡ ÔÂÒËÈÒÍËˇ ˆ‡
¿Î‡ÏÛÌ‰‡, ‰ÛıÓÏ ÚÂ ÌÂÔÂÒÚ‡ÌÌÓ ‡·ÓÚÂÎË
Ì‡ ÌÂ·ÂÒÌËˇ ÷‡ - √ÓÒÔÓ‰ »ËÒÛÒ ’ËÒÚÓÒ,
Í‡ÚÓ ÒÂ ÒÚ‡‡ÂÎË ‚˙‚ ‚ÒË˜ÍÓ ‰‡ ÃÛ Û„Ó‰ˇÚ
Ò ‰Ó·ËÚÂ ÒË ‰ÂÎ‡. ¬Â‰Ì˙Ê ·ËÎË Ô‡ÚÂÌË ÓÚ
ˆ‡ˇ ÔË „˙ÍÓ-ËÏÒÍËˇ ËÏÔÂ‡ÚÓ fiÎË‡Ì
ŒÚÒÚ˙ÔÌËÍ, Á‡ ‰‡ ÒÍÎ˛˜‡Ú Ò ÌÂ„Ó ÏË. “ÓÈ
„Ë ÔËÂÎ Ò ÔÓ˜ÂÒÚË, ÓÍ‡Á‚‡Î ËÏ ÏËÎÓÒÚ Ë ÒÂ
ÓÚÌ‡ÒˇÎ ‰ÛÊÂÒÍË Ò Úˇı. ÕÓ ÔÓÒÎÂ, Í‡ÚÓ
‡Á·‡Î, ˜Â Ò‡ ıËÒÚËˇÌË, ÒÂ ËÁÔ˙ÎÌËÎ Ò

„Ìˇ‚ Ë ÔÂ‰‡Î ·‡ÚˇÚ‡ Ì‡ Ï˙˜ÂÌËˇ Ë „Ë
ÛÏ˙Ú‚ËÎ ÒÎÂ‰ ÚÂÊÍË ËÁÚÂÁ‡ÌËˇ.

—ÎÂ‰ ÒÏ˙ÚÚ‡ Ì‡ ÔÂÒËÈÒÍËÚÂ Ô‡ÚÂÌË-
ˆË, Ò‚ÂÚËÚÂ Ï˙˜ÂÌËˆË Ã‡ÌÛËÎ, —‡‚ÂÎ Ë

»ÒÏ‡ËÎ, fiÎË‡Ì Ú˙„Ì‡Î Ò ‚ÓÈÒÍËÚÂ ÒË
ÒÂ˘Û œÂÒËˇ.  Ó„‡ÚÓ Ì‡Û˜ËÎ Á‡ Û·ËÈÒÚ‚Ó-
ÚÓ Ì‡ Ò‚ÓËÚÂ Ô‡ÚÂÌËˆË, ÔÂÒËÈÒÍËˇÚ ˆ‡
ÒÂ ËÁÔ˙ÎÌËÎ Ò Ú˙„‡ Ë „Ìˇ‚.  ‡ÚÓ ‡Á·‡Î,
˜Â Á‡ÍÓÌÓÔÂÒÚ˙ÔÌËˇÚ fiÎË‡Ì Â Ú˙„Ì‡Î
ÔÓÚË‚ ÌÂ„Ó, ÚÓÈ Ò˙˘Ó Ò˙·‡Î ˆˇÎ‡Ú‡ ÒË
‚ÓÈÒÍ‡ Ë Ì‡ „‡ÌËˆ‡Ú‡ Ì‡ Ò‚ÓˇÚ‡ ‰˙Ê‡‚‡
ÒÂ ÓÔ˙Î˜ËÎ ÔÓÚË‚ „Ó‰Ëˇ ÒË ‚‡„. ƒ‚ÂÚÂ
‚ÓÈÒÍË ÒÂ ÒÂ˘Ì‡ÎË Ë Á‡ÔÓ˜Ì‡Î‡ „ÓÎˇÏ‡
·ËÚÍ‡. ÕÓ ÒÍÓÓ ÔÂÒËÚÂ Ì‡‰ÏÓ„Ì‡ÎË Ë
ÔÓ·Â‰ËÎË ËÏÒÍ‡Ú‡ ‚ÓÈÒÍ‡, Í‡ÚÓ Ò˙ÍÛ¯Ë-
ÎË ˆˇÎ‡Ú‡ ÒËÎ‡ Ì‡ fiÎË‡Ì.

»ÏÂÌÌÓ ‚ Ú‡ˇ ·ËÚÍ‡ ·Ó„ÓÓÚÒÚ˙ÔÌËÍ˙Ú
fiÎË‡Ì ·ËÎ ÔÓ‡ÁÂÌ ÓÚ ¡ÓÊËˇ „Ìˇ‚: ÌÂ˜Â-
ÒÚË‚ËˇÚ ËÏÔÂ‡ÚÓ ·ËÎ Ò‡ÁÂÌ ÓÚ ÌÂ‚Ë‰Ë-
Ï‡ ˙Í‡ Ë Á‡„ËÌ‡Î ‚ „ÓÎÂÏË Ï˙ÍË. ¿ ıËÒ-
ÚËˇÌËÚÂ, ÓÒ‚Ó·Ó‰ËÎË ÒÂ ÔÓ ÚÓˇ Ì‡˜ËÌ ÓÚ
ÊÂÒÚÓÍËÚÂ „ÓÌÂÌËˇ Ë Ï˙˜ÂÌËˇ, ÔÓÒÎ‡‚ËÎË
Ò‚Óˇ »Á·‡‚ËÚÂÎ - ’ËÒÚ‡ ¡Ó„‡.

Ã‡Ì‡ÒËÈ Á‡˘ËÚËÎ ‚ˇ‡Ú‡ ÒË ‚ ’ËÒ-
Ú‡ ÔÂ‰ ÚÛˆËÚÂ

—‚ÂÚË Ã‡Ì‡ÒËÈ √‡·Ó‚ÒÍË Â Ó‰ÓÏ ÓÚ
√‡·Ó‚Ó Ë ÔÓËÁıÓÊ‰‡ ÓÚ ÒÂÏÂÈÒÚ‚Ó Ì‡
·Î‡„Ó˜ÂÒÚË‚Ë Ë ÁÌ‡ÚÌË Ó‰ËÚÂÎË.  Ó„‡ÚÓ
·ËÎ Ì‡ 17 „Ó‰ËÌË, Ì‡Ô‡‚ËÎ ÌˇÍ‡Í‚‡ Ô‡-
ÍÓÒÚ Ë Ó‰ËÚÂÎËÚÂ ÏÛ „Ó Ì‡Í‡Á‡ÎË. ÀÂÍÓ-
ÏËÒÎÂÌÓ, ‚ ÔËÒ˙ÒÚ‚ËÂÚÓ Ì‡ ÚÛˆË, ˛ÌÓ-
¯‡Ú‡ Á‡ˇ‚ËÎ, ˜Â ˘Â ÔËÂÏÂ ËÒÎˇÏ‡. «‡ ‰‡

ÔÂ‰Ô‡ÁˇÚ ÒËÌ‡ ÒË ÓÚ ÔÓ‰Ó·Ì‡ ÔÓÒÚ˙ÔÍ‡,
Ï‡ÈÍ‡ ÏÛ Ë ·‡˘‡ ÏÛ „Ó ËÁÔ‡ÚËÎË ‚ “ÓˇÌ-
ÒÍËˇ Ï‡Ì‡ÒÚË ì”ÒÔÂÌËÂ ¡Ó„ÓÓ‰Ë˜ÌÓî,
Í˙‰ÂÚÓ „Ó ÒÍËÎË. “‡Ï ·ËÎ ÔÓ‰ÒÚË„‡Ì Á‡
ÏÓÌ‡ı Ë ÔËÂÎ ËÏÂÚÓ Ã‡Ì‡ÒËÈ.

—ÎÂ‰ ËÁ‚ÂÒÚÌÓ ‚ÂÏÂ ÚÓÈ ÒÂ ÔÂÏÂÒ-
ÚËÎ ‚ ’ËÎÂÌ‰‡ÒÍËˇ Ï‡Ì‡ÒÚË Ì‡ ¿ÚÓÌ,
Í˙‰ÂÚÓ ·ËÎ ˙ÍÓÔÓÎÓÊÂÌ Á‡ ‰ˇÍÓÌ. ¿ ÔÓÒÎÂ
Á‡ÏËÌ‡Î Á‡ œÂ‰ÚÂ˜ÂÌÒÍËˇ ÒÍËÚ Ë ·ËÎ
ÔËÂÚ ÓÚ Ú‡ÏÓ¯ÌËˇ ‰ÛıÓ‚ÌËÍ ÕËÍËÙÓ. “ÓÈ
„Ó ÔÓ‰ÒÚË„‡Î ‚˙‚ ‚ÂÎËÍ‡ ÒıËÏ‡ - Ì‡È-
‚ËÒ¯‡Ú‡ ÒÚÂÔÂÌ Ì‡ ÏÓÌ‡¯ÂÒÚ‚Ó.

 Ó„‡ÚÓ ÕËÍËÙÓ ÔÂˆÂÌËÎ, ̃ Â Ã‡Ì‡ÒËÈ
Â „ÓÚÓ‚, „Ó Á‡‚ÂÎ Ì‡ ÓÒÚÓ‚ ’ËÓÒ. ¬ ÔÂÚ˙Í
- ‰ÂÌˇ Ì‡ ’ËÒÚÓ‚ËÚÂ ÒÚ‡‰‡ÌËˇ, Ó·ÎˇÍ˙Î
ÚÛÒÍË ‰ÂıË Ë ÒÎÓÊËÎ ˜‡ÎÏ‡ Ì‡ „Î‡‚‡Ú‡
ÒË. «‡ÒÚ‡Ì‡Î ÔÂ‰ Ò˙‰ËˇÚ‡, ‰ÂÏÓÌÒÚ‡ÚË‚-
ÌÓ Ò‚‡ÎËÎ ˜‡ÎÏ‡Ú‡ Ë ˇ ı‚˙ÎËÎ Ì‡ ÁÂÏˇÚ‡.
’‚˙ÎËÎË „Ó ‚ Ú˙ÏÌËˆ‡Ú‡, Ï˙˜ËÎË „Ó Ë Ó˘Â
Ò˙˘Ëˇ ‰ÂÌ „Ó ÓÒ˙‰ËÎË Ì‡ ÒÏ˙Ú. Õ‡ 4
ˇÌÛ‡Ë 1818 „. ·ËÎ Ó·ÂÁ„Î‡‚ÂÌ, ‡ ÚˇÎÓÚÓ
ÏÛ ı‚˙ÎËÎË ‚ ÏÓÂÚÓ.

—ÍÓÓ ÒÎÂ‰ Ï˙˜ÂÌË˜ÂÒÍ‡Ú‡ ÏÛ ÒÏ˙Ú
Ò‚ÂÚË Ã‡Ì‡ÒËÈ √‡·Ó‚ÒÍË ·ËÎ Í‡ÌÓÌËÁË-
‡Ì Á‡ Ò‚ÂÚÂˆ. ¬ ÂÁÛÎÚ‡Ú Ì‡ Ò‚ÓÂ‚ÓÎÌÓÚÓ
‰ÓÔËÒ‚‡ÌÂ Ì‡ ËÏÂÌ‡Ú‡ Ì‡ Ò‚ÂÚˆËÚÂ ÚÓÈ
ÙË„ÛË‡ Í‡ÚÓ ‰‚‡Ï‡ ‰Û¯Ë - Ò‚ÂÚË ŒÌÛÙ-
ËÈ Ë Ò‚ÂÚË Ã‡Ì‡ÒËÈ, Ë ÒÂ ˜ÂÒÚ‚‡ Ì‡ ‰‚Â
‰‡ÚË - 17 ˛ÌË, Ë 4 ˇÌÛ‡Ë - ‰ÂÌˇ Ì‡ ÍÓÌ-
˜ËÌ‡Ú‡ ÏÛ.

÷˙Í‚‡Ú‡ ÔÓ˜ËÚ‡ Ì‡ 17 ˛ÌË Ò‚. Ï˜ˆË Ã‡ÌÛËÎ, —‡‚ÂÎ Ë »ÒÏ‡ËÎ.
—‚. Ï˜Í Ã‡Ì‡ÒËÈ √‡·Ó‚ÒÍË
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Œ“¬≈—ÕŒ: ì ÓÍ‡- ÓÎ‡î. Œ·Ë‰‡. ¿ÔÂÚËÚ.
“‡ÎÓÌ. ÕÓÚÂ‚ /√ÂÓ„Ë/. Õ‡Ó‰. ìÕ‡...î. “ÂÌËÒ.
“Ë·ÂÚ. Ã‡‡Ú /Δ‡Ì-œÓÎ/.  ‡‚. À‡Ì /Δ‡Ì/.
¡‡ÎÓ‚ /œÂÚ˙/. À‡Ô‡‰. –ËÎ‡. ¬Ë.  ‡ÎËÈ. –Â-
ÁÂÌ.  ÓÚÓÌ /…ÓÊÂÌË/. »ÎÓËÌ. ì“ËÍÓî. »ÎÓÚ.
ÕÂ. ≈ÎÂÌ. Ã‡ÌËÎ‡. ≈ÎËÌË. ÀÓÍ‡Î. ¡‡ËÚ. √‡˘Ë.
≈„. √Â‡Ì.  ‡‡Ú.  Ó‡.  ÓÌÂ. ¬‡. –ËÒ. ¡Ë‡.
¡‡Î‡Ì /¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙/. ’‡Ì. ¬‡„ÓÌ. œÛ‡.  ÛÎË.
Ã‡Í‡Í. œËÍ‡. “‡‡ÚÓ. ìÃÓÌËÚÓî. œÓÎ‡. œ‡-
ÔÂÌ /Δ‡Ì-œËÂ/. —‡. –ÓÒ‡. ¿‰ÂÎ‡Ë‰‡. ¿ÌË·‡Î.
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Ëóäîãîðåö è ÖÑÊÀ ñà â Àâñòðèÿ
И двата гранда ще играят с Гройтер Фюрт

¿ÍÓ ÛÒÔÂÂÏ ‰‡ Á‡Ô‡ÁËÏ ÒÔÓÍÓÈÒÚ‚ËÂ Ë ‰‡ Á‡ÒËÎËÏ ËÏÛÌÌ‡Ú‡ Á‡˘ËÚ‡ Ì‡ Ó„‡-
ÌËÁÏ‡ ÒË, ¯‡ÌÒ˙Ú ‰‡ ÒÂ ËÁÔ‡‚ËÏ ÔÓ‰„ÓÚ‚ÂÌË ÔÂ‰ ÔÂ‰ËÁ‚ËÍ‡ÚÂÎÒÚ‚ÓÚÓ Ì‡ ÍÓÈÚÓ
Ë ‰‡ Â ‚ËÛÒ ÁÌ‡˜ËÚÂÎÌÓ ÒÂ ÔÓ‚Ë¯‡‚‡. ’‡Ì‡Ú‡ Ë ‰Ó·ÓÚÓ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÌÂ Ò‡ ËÁÍÎ˛-
˜ËÚÂÎÌÓ ‚‡ÊÌË Í‡ÍÚÓ Á‡ ÛÏÂÌËÂÚÓ Ì‡ Ó„‡ÌËÁÏ‡ ‰‡ ÒÂ ÔÂ‰Ô‡Á‚‡ ÓÚ ‚˙Ì¯ÌË ‚Â‰Ë-
ÚÂÎË, Ú‡Í‡ Ë Á‡ ˆˇÎÓÒÚÌÓÚÓ ÌË Á‰‡‚Â.

«Ì‡ÂÚÂ ÎË ÍÓÎÍÓ ˆÂÌÌÓ Â ˜Â‚ÌÓÚÓ Á‰‡‚Â Á‡ ËÏÛÌÌ‡Ú‡ ÌË ÒËÒÚÂÏ‡? —ÔÓÂ‰
ËÁÚÓ˜Ì‡Ú‡ ÏÂ‰ËˆËÌ‡, ‡ÍÓ ˜Â‚‡Ú‡ Ò‡ Á‰‡‚Ë Ë ÙÛÌÍˆËÓÌË‡Ú Ô‡‚ËÎÌÓ - ÁÌ‡˜Ë Â
Á‰‡‚Ó ˆˇÎÓÚÓ ÚˇÎÓ. “Ó‚‡ ÌËÍ‡Í ÌÂ Â ÒÎÛ˜‡ÈÌÓ. ◊Â‚‡Ú‡ Ò˙‰˙Ê‡Ú ÔÓ‚Â˜Â ËÏÛÌÌË
ÍÎÂÚÍË, ÓÚÍÓÎÍÓÚÓ ˆˇÎ‡Ú‡ ÓÒÚ‡Ì‡Î‡ ˜‡ÒÚ ÓÚ ˜Ó‚Â¯ÍÓÚÓ ÚˇÎÓ. ¬ ÏÌÓ„Ó ÒÎÛ˜‡Ë ÔÓÌË-
ÊÂÌËˇÚ ÌË ËÏÛÌËÚÂÚ ÒÂ ‰˙ÎÊË ËÏÂÌÌÓ Ì‡ ÎÓ¯‡ ÍÓÏÛÌËÍ‡ˆËˇÚ‡ ‚ ˜Â‚‡Ú‡.  ‡ÚÓ ÒÂ
ËÏ‡ ÔÂ‰‚Ë‰, ˜Â 80 % ÓÚ ËÏÛÌÌ‡Ú‡ ÒËÒÚÂÏ‡ Â ‡ÁÔÓÎÓÊÂÌ‡ ‚ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÚÂÎÌËˇ
Ú‡ÍÚ, ÔÓ‰‰˙Ê‡ÌÂÚÓ Ì‡ Á‰‡‚Ë ˜Â‚‡ Â ÓÒÌÓ‚Ì‡ ˆÂÎ Á‡ ÔÓ‰‰˙Ê‡ÌÂÚÓ Ì‡ Ì‡¯ÂÚÓ
Á‰‡‚Â Ë ‰Ó·Ëˇ ÌË ËÏÛÌËÚÂÚ.

◊Ó‚Â¯ÍÓÚÓ ÚˇÎÓ ÔÓËÁ‚ÂÊ‰‡ Ò‚ÓË ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌË ÂÌÁËÏË Ë ÓÍÓÎÓ ÔÓÎÓ‚ËÌ‡Ú‡ ÓÚ
Ó·˘ÓÚÓ ÔÓËÁ‚Ó‰ÒÚ‚Ó Ì‡ ÂÌÁËÏË ‚ ÚˇÎÓÚÓ ÒÂ ËÁÔÓÎÁ‚‡Ú Á‡ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÌÂ. ≈ÌÁËÏËÚÂ
Ò‡ ÔÓÚÂËÌË, ÍÓËÚÓ ÛÒÍÓˇ‚‡Ú ıËÏË˜ÂÒÍËÚÂ Â‡ÍˆËË ‚ Ó„‡ÌËÁÏ‡ (ÔÓÌˇÍÓ„‡ Ì‡‰
1000 Ô˙ÚË). ÕÂ‰ÓÒÚË„˙Ú ‰ÓË Ò‡ÏÓ Ì‡ Â‰ËÌ ÂÌÁËÏ ·Ë ÔÓ‚ÎËˇÎ Ì‡ ˆÂÎËˇ ÌË ÏÂÚ‡-
·ÓÎËÁ˙Ï. ŒÒÌÓ‚Ì‡Ú‡ „ËÊ‡ Ì‡ ÚˇÎÓÚÓ Â ‰‡ ÓÒË„ÛË ‰ÓÒÚ‡Ú˙˜ÌÓ ı‡ÌËÚÂÎÌË ‚Â˘ÂÒÚ‚‡
Á‡ Ò˙˘ÂÒÚ‚Û‚‡ÌÂÚÓ ÒË - Í‡ÚÓ ‡Á„‡‰Ë Ë ÛÒ‚ÓË ÔÓ‰ÛÍÚËÚÂ Ë „Ë ÔÂ‚˙ÌÂ ‚ ËÁÚÓ˜ÌËÍ
Ì‡ ÔÓÎÂÁÌË ‚Â˘ÂÒÚ‚‡. “ÓÁË ÔÓˆÂÒ ÓÚÌÂÏ‡ ÏÌÓ„Ó ÂÌÂ„Ëˇ, ÓÒÓ·ÂÌÓ ‡ÍÓ Ó„‡ÌËÁÏ˙Ú
Úˇ·‚‡ Ò‡Ï ‰‡ ÒËÌÚÂÁË‡ ÎËÔÒ‚‡˘ËÚÂ ÂÌÁËÏË.

œË ı‡ÌÂÌÂ, Ì‡‰ 50% ÓÚ ÂÌÂ„ËˇÚ‡ ÒÂ ËÁ‡ÁıÓ‰‚‡ Á‡ ÔÓˆÂÒËÚÂ Ì‡ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÌÂ.
œË ÒËÎÂÌ ÒÚÂÒ, ÏÌÓ„Ó ÌËÒÍ‡ ËÎË ÏÌÓ„Ó ‚ËÒÓÍ‡ ÚÂÏÔÂ‡ÚÛ‡, ËÎË ‰Û„Ó ÂÍÒÚÂÏÌÓ
Ó·ÒÚÓˇÚÂÎÒÚ‚Ó, ÚˇÎÓÚÓ ÒÂ ÌÛÊ‰‡Â ÓÚ ÏÌÓ„Ó ÔÓ‚Â˜Â ÂÌÁËÏË, ÓÚÍÓÎÍÓÚÓ ‚ ÌÓÏ‡ÎÌÓ Ò˙ÒÚÓ-
ˇÌËÂ. ¬˙ÔÂÍË ˜Â ÚˇÎÓÚÓ ÔÓËÁ‚ÂÊ‰‡ Ò‚ÓË ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌË ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÚÂÎÌË ÂÌÁËÏË, ÚÓ‚‡
ÏÓÊÂ ‰‡ ÌÂ Â ‰ÓÒÚ‡Ú˙˜ÌÓ, Á‡ ‰‡ ‡Á„‡‰Ë Ì‡Ô˙ÎÌÓ ‚‡ÂÌË ËÎË ÔÂ‡·ÓÚÂÌË ı‡ÌË, Ì‡ÔË-
ÏÂ. ¬ ÚÂÁË ÒÎÛ˜‡Ë ‰ÓÔ˙ÎÌËÚÂÎÌËÚÂ ÂÌÁËÏË ÔÓÏ‡„‡Ú Á‡ Ì‡Ï‡Îˇ‚‡ÌÂ Ì‡ ÒÚÂÒ‡ ‚ ı‡ÌÓ-
ÒÏËÎ‡ÚÂÎÌ‡Ú‡ ÒËÒÚÂÏ‡, ÔÓ‰ÔÓÏ‡„‡Ú Ô‡‚ËÎÌÓÚÓ ÛÒ‚Óˇ‚‡ÌÂ Ì‡ ı‡ÌËÚÂÎÌË ‚Â˘ÂÒÚ‚‡ Ë
Ò˙Á‰‡‚‡Ú Ë‰Â‡ÎÌ‡ ÒÂ‰‡ Á‡ 80% ÓÚ ËÏÛÌÌËÚÂ ÍÎÂÚÍË, ÍÓËÚÓ ÒÂ Ì‡ÏË‡Ú ‚ ˜Â‚‡Ú‡.

ƒÓ·‡‚ÍËÚÂ, ÍÓËÚÓ ‚ÍÎ˛˜‚‡Ú ÂÌÁËÏË, ÏÓ„‡Ú ‰‡ ÔÓÏÓ„Ì‡Ú Á‡ ÔÓ‰‰˙Ê‡ÌÂ Ì‡ ı‡ÌÓÒ-
ÏËÎ‡ÚÂÎÌÓÚÓ Ë ËÏÛÌÌÓÚÓ Á‰‡‚Â.

œÓ‰ÛÍÚ˙Ú ≈ÌÁË-ÃËÎ (Enzy-Mill) Ò˙‰˙Ê‡ ÒÂ‰ÂÏÚÂ Ì‡È-‚‡ÊÌË ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÚÂÎÌË ÂÌÁË-
ÏË, ÔÓ‰·‡ÌË ÓÚ ‡ÒÚËÚÂÎÌË ËÁÚÓ˜ÌËˆË Ë ÏËÍÓÓ„‡ÌËÁÏË ‚ Deerland - USA, ÎË‰Â ‚
ÔÓËÁ‚Ó‰ÒÚ‚ÓÚÓ Ì‡ ÂÌÁËÏË. “Â ÔÓ‰Ó·ˇ‚‡Ú ÛÒ‚Óˇ‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ‚‡ÊÌËÚÂ Á‡ Ó„‡ÌËÁÏ‡ ÌÛÚË-
ÂÌÚË, Í‡ÚÓ ‚˙„ÎÂıË‰‡ÚË, Ï‡ÁÌËÌË, ÔÓÚÂËÌË, ‚ËÚ‡ÏËÌË Ë ÏËÌÂ‡ÎË. “‡·ÎÂÚÍËÚÂ Ò‡ ÛÒ-
ÚÓÈ˜Ë‚Ë Ì‡ ÒÚÓÏ‡¯Ì‡Ú‡ ÍËÒÂÎËÌÌÓÒÚ, ËÏ‡Ú ¯ËÓÍ ÒÔÂÍÚ˙ Ì‡ ‰ÂÈÒÚ‚ËÂ. “‡·ÎÂÚÍËÚÂ ‚
≈ÌÁË-ÃËÎ (Enzy-Mill) ÌÂ Ò˙‰˙Ê‡Ú ÊË‚ÓÚËÌÒÍË ÔÓ‰ÛÍÚË, Óˆ‚ÂÚËÚÂÎË Ë ÍÓÌÒÂ‚‡ÌÚË! ÃÓ„‡Ú
‰‡ ÒÂ ÔËÂÏ‡Ú Ë ÓÚ ‚Â„ÂÚ‡Ë‡ÌˆË. ƒÓÔ˙ÎÌËÚÂÎÌÓÚÓ ÔËÂÏ‡ÌÂ Ì‡ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÚÂÎÌË ÂÌÁËÏË
Á‡ÒËÎ‚‡ Ò˙ÔÓÚË‚ËÚÂÎÌËÚÂ ÒËÎË Ì‡ Ó„‡ÌËÁÏ‡, ÔÓÏ‡„‡ ÔË ‚˙ÁÔ‡ÎÂÌËˇ, ÔÓ‰Ó·ˇ‚‡ Í˙‚Ó-
Ó·‡˘ÂÌËÂÚÓ, ÔÓÏ‡„‡ ÔË Á‡‡ÒÚ‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ‡ÌË Ë ÒÂ ·ÓË Ò ‚ËÛÒË!

≈ÌÁË-ÃËÎ (Enzy-Mill) ÔÓ‰Ó·ˇ‚‡ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÌÂÚÓ, ‚ ÂÁÛÎÚ‡Ú Ì‡ ÍÓÂÚÓ ÌÂ ˜Û‚ÒÚ-
‚‡ÏÂ ÚÂÊÂÒÚ Ë ·ÓÎÍË ‚ ÒÚÓÏ‡ı‡, ÔÂ‰ÓÚ‚‡Úˇ‚‡ ÔÓ‰Û‚‡ÌÂÚÓ Ë Ì‡Ï‡Îˇ‚‡ „‡ÁÓ‚ÂÚÂ.
œÓ‚Ë¯‡‚‡ ËÏÛÌËÚÂÚ‡ Ë Í‡˜ÂÒÚ‚ÂÌËˇ ËÏÛÌÂÌ ÓÚ„Ó‚Ó.

ÃÓÊÂÚÂ ‰‡ Ì‡ÏÂËÚÂ ≈ÌÁË-ÃËÎ ‚ ‡ÔÚÂÍËÚÂ Ë ·ÂÁ ÂˆÂÔÚ‡ ËÎË ÓÌÎ‡ÈÌ Ì‡ https:/
/botanic.cc/products/enzymill/.

ƒŒ¡–Œ ’–¿ÕŒ—Ã»À¿Õ≈ -
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Шампионът Лудогорец и
вицешампионът ЦСКА замина-
ха за Австрия, където ще про-
тече основната част от лятна-
та им подготовка.

Тимът на Анте Шимунджа
ще играе контроли с Нюрн-
берг, Ференцварош, Гройтер
Фюрт и Линц, за да е готов за
новия сезон, който открива
срещу черногорския първенец
Сутиеска на старта на пресяв-

ките в Шампионската лига.
Изпълнителният директор

на “орлите” Ангел Петричев
обяви, че целта и тази година е
влизане в групите в Шампион-
ската лига.

“Първият лагер приключи,
беше тежко, сега ще е още по-
тежко. Надявам се треньорски-
ят щаб да си свърши работата и
да сме готови максимално доб-
ре за евротурнирите. Тази годи-

на почивката е малко, времето
за подготовка не е достатъчно,
липсват много национали, доста
трудна обстановка, но каквото -
такова. Договорили сме сериоз-
ни контроли, в които ще видим
докъде сме стигнали и се надя-
вам, като се приберем в Бълга-
рия, да сме готови за първия
мач”, обяви Петричев.

ЦСКА отлетя в ранни зори
за Инсбрук. В групата не по-

Бившият собственик на Левски Тодор
Батков е станал съдружник през 2011 г.
със съпругата на един от големите дейци
на черното тото у нас - Костадин Хаджи-
иванов - Коце Маца. Във фирма, в която
Радостина Хаджииванова е мажоритарен
собственик с $55 000, Батков е акционер
с $15 000, а Халед Ал-Махамид - с $20
000, твърди разследващият сайт Bird.bg.

Компанията VAS INTERACTIVE PTE
LTD е регистрирана на 29.11.2011 г. и в
нея е записано и лицето Явор Кюртев,
участвал с 10 000 сингапурски долара.

Той и Ал-Махамид са замесени и в

паднаха младият вратар Илия
Шаламанов и контузените Би-
смарк Чарлс и Митко Митков.
С отбора тръгна младият за-
щитник Йоан Бауренски, а на-
ционалът на Люксембург Енес
Махмутович ще се включи в
лагера днес. Останалите наци-
онали - Иван Турицов, Георги
Йомов, Яник Вилдсхут и Жор-
ди Кайседо, са получили от
треньора Саша Илич допълни-
телна почивка и ще се присъе-
динят в понеделник.

Илич призна, че се очакват

Çàìåñèõà è Áàòêîâ â „÷åðíî òîòî”

Председателят на УС на ПФК Левски Даниел Боримиров
представи бразилеца Роналдо Сезар Соареш Дос Сантос,
който подписа за 3 години със “сините”

две нови попълнения още на
лагера в Австрия. Утре в Йен-
бах “червените” ще изиграят
първата си контрола срещу
немския Гройтер Фюрт.

“Доволни сме от жребия за
Европа. Определено сме фаво-
рит, но нямаме право да подце-
няваме нашия съперник, защо-
то всяка грешка може да бъде
наказана. Имаме един месец да
се подготвим и да бъдем на ни-
вото, което се очаква от нас в
Европа и в първенството”, за-
яви Саша Илич.

контрабанда на цигари. През 2012 г.
директор на фирмата за няколко месеца
е сингапурецът Динг Си Янг, който през
2014 г. е осъден на 5 г. затвор за черно
тото. Янг е уличен като сътрудник на
боса на черното тото Дан Тан.

Батков твърди, че не познава другите
съдружници и “китаеца”, а е помогнал
финансово на Коце Маца и съпругата
му, за да стартират бизнес с “игри на
щастието”, но след като той не е
потръгнал, си поискал обратно заема,
възлизащ на “по-малко от $1 млн.”, и
напуснал фирмата.


